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Fünkešnica Dobrodošli na 
desnem bregu Mure

SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI!

Praznične okrasitve in lučke vsepovsod nas opozarjajo, 
da se letošnje leto nezadržno bliža koncu. Nekaj zad-

njih  decembrskih dni je 
še pred nami, ki jih bomo 
v miru in ob dobrih že-
ljah preživeli v krogu do-
mačih in najdražjih. In 
potem bomo obrnili nov 
list, ki bo nosil letnico 
2017. Popolnoma prazen 
in nepopisan daje vsake-
mu izmed nas priložnost, 
da ga popiše po svoje, s 
svojimi doživetji, preiz-
kušnjami in uspehi. Tudi 

list, ki ga bomo pisali skupaj pri razvoju občine je še nepo-
pisan. Ko ga tako gledam, si želim, da bi ob koncu nasled-
njega leta bile na tem listu napisane naslednje stvari:

Občina uspešno zaključila projekt energetske sanacije 
naše osnovne šole; Občina je uspešno pridobila projektno 
dokumentacijo za nov vrtec in zagotovila vzdržen model 
financiranja tega projekta; Občina je uspešno pridobila vsa 
potrebna zemljišča in soglasja, ki so potrebna za projekt ce-
lovitega odvodnjavanja naše občine, vključno z gradbenim 
dovoljenje in pričetkom izvajanja najnujnejših del; Občani 
občine so kljub nezadovoljstvu z dvigom cen oskrbe s pitno 
vodo spoznali glavni rezultat  projekta, ki je ob sicer višjih 
cenah dolgoročna in varna oskrba s pitno vodo za nasled-
nji dve generaciji; Občina je bila uspešna na razpisih LAS 
Prlekija…

Teh nekaj zapisov si iskreno želim, saj sem prepričan, da 
jih lahko s skupnim sodelovanjem, dogovarjanjem in po-
zitivnim pristopom uresničimo. Optimističen pa sem tudi 
zato, ker je bilo na vseh teh projektih veliko narejenega že v 
letošnjem letu, čeprav navzven mogoče to ni preveč vidno.

Poleg tega bi si želel vsaj še en zapis: Država Republika 
Slovenija je ugotovila, da je pri zagotavljanju skladnega re-
gionalnega razvoja stvari usmerila v napačno smer ter z do-
datnimi ukrepi zagotovila prepotrebna razvojna sredstva, 
do katerih bodo imele na podlagi razpisov dostop tudi 
manjše podeželske občine. 

Glede zapisa tega stavka v list z letnico 2017 sem ne-
koliko manj optimističen, zagotovo pa sem prepričan, da 
bo takšna ugotovitev našla zapis v enem od listov nasled-
njih let. Za ta čas pa se moramo pripraviti, saj bo takrat po-
membno imeti potrebno dokumentacijo za izvedbo najra-
zličnejših projektov in prav to na občini intenzivno delamo. 

Kot rečeno, le nekaj dni je še v tem letu in ti dnevi so 
priložnost, da na list z letnico 2017 vpišemo še kakšen lep 
dogodek. Kar nekaj jih bo še v letošnjem letu v naši občini. 
V Banovcih je na ogled Božična vas, v Rokodelskem centru 
razstava slovenskih jaslic, na Štefanovo bomo blagoslovili 
konje, tu so še božični koncerti v Banovcih in Veržeju. Va-
bljeni, da kakšno lepo zgodbo spišemo skupaj!

Slavko Petovar, župan

Foto Marko Suhoveršnik

Spoštovane občanke in občani, 

želim Vam mirne in blagoslovljene 
božične praznike. Naj Vas toplina  
in sporočilo božičnega večera 
spremljata vse leto 2017. 

Naj bo leto, ki prihaja, polno zdravja, 
uspehov, medsebojnega spoštovanja, 
razumevanja  in sodelovanja.
Srečno 2017!
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ZAPIS Z 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA

Zadnji dan letošnjega novembra je potekala 13. redna 
seja občinskega sveta Občine Veržej.  Aljoša Leštan, 

predstavnik Komunalno-stanovanjskega podjetja Ljuto-
mer, d.o.o., je predstavil Program zbiranja komunalnih 

odpadkov v občini Veržej za 
leto 2017.  Predstavil je vse 
načine zbiranja komunalnih 
odpadkov, območja izva-
janja javne službe ter vrste 
odpadkov, pogoje in načine 

zagotavljanja njihovega prevzemanja in koledarje zbiranja 
komunalnih odpadkov, zbiranja papirja, kartona, steklene 
embalaže in oddanih sveč ter koledar akcije zbiranja nevar-
nih odpadkov. Na področju ravnanja z odpadki v letu 2017 
ne bo prihajalo do sprememb.  

Osrednji del seje je bil v znamenju sprejetja Statuta Ob-
čine Veržej in Poslovnika Občinskega sveta Občine Veržej. 
Statut določa temeljna načela za organizacijo in delovanje 
občine, oblikovanje in pristojnosti občinskih organov, način 
sodelovanja občanov pri sprejemanju odločitev v občini in 
druga vprašanja skupnega pomena v občini, ki jih določa za-
kon. S poslovnikom Občinski svet Občine Veržej ureja svoje 
delo. Gre za tretjo večjo spremembo statuta in poslovnika od 
ustanovitve Občine Veržej, tudi tokrat pa je bil razlog spre-
membe številnih predpisov, ki se nanašajo na področja dela 
lokalne samouprave in ki imajo za posledico spremembo teh 
temeljnih občinskih aktov. 

Zaradi sprememb v prihodkih in odhodkih proračuna v 
letošnjem letu je Občina Veržej pristopila k sprejetju reba-
lansa proračuna. Z novo ocenjenimi proračunskimi prihod-
ki 1.275.843,65 EUR bo tako prišlo do večje realizacije od-
hodkov. Sprememba v prihodkih in odhodkih nastaja zaradi 
tega, ker v času priprave proračuna s strani vodilne občine 
pri investiciji Oskrba s pitno vodo Pomurja – sistem C, ni 
bilo konkretnejših finančnih podatkov. 

Peter Jerič, predsednik Nadzornega odbora Občine Ver-
žej je predstavil poročilo o pregledu delov zaključnega raču-
na proračuna Občine Veržej za leto 2015. Nadzorni odbor je 
podrobneje pregledal porabo sredstev Turističnega društva 
Banovci, knjiženje in porabo na kontu Drugi operativni od-
hodki, subvencioniranje stanarin in regresiranje oskrbe v 
domovih. Nepravilnosti pri tem ni ugotovil.

Občinski svet Občine Veržej bo do konca tega koledar-
skega leta opravil še eno sejo.

Bojan Ferenc, tajnik

www.verzej.si

OBČINA VERŽEJ NAJ OBČINA 2016 V KATEGORIJI MANJ KOT 10.000 PREBIVALCEV

Bralci revije Eko dežela so za NAJ občine 2016 izbra-
li Ljubljano, Žalec in Veržej. Po celoletni raziskavi so 

bralci izbrali najboljše občine – občine, ki so svojim obča-
nom najbolj prijazne – glede na 12 različnih kazalnikov, po 
katerih so jih spraševali.

Pri vsakem kazalniku so naredili tri kategorije: najbolje 
ocenjeno mestno občino, najbolje ocenjeno občino z več 
kot 10.000 prebivalci in najbolje ocenjeno občino z manj 
kot 10.000 prebivalci. 

Med mestnimi občinami je bila najbolje ocenjena le-
tošnja Zelena prestolnica Evrope, Mestna občina Ljubljana, 
med občinami z več kot 10.000 prebivalci pa občina Žalec.   

Občina Veržej najbolje ocenjena občina z manj kot 
10.000 prebivalci

Občino Veržej sestavljajo vasi Veržej, Banovci in Bun-
čani, njena površina je 12 km2. Posebno skrb občani posve-
čajo ekologiji, saj imajo Banovci in Veržej urejeno čistilno 
napravo in kanalizacijo, urejen odvoz smeti. Zelo se posve-
čajo tudi močni družbeni dejavnosti na področju gasilstva, 
kulture, športa in turizma.

»Sem zelo zadovoljen, tudi osebno godi takšna pohvala. 
V občini poskušamo biti blizu vsem občanom – 1350 nas 
je in vsi se poznamo med seboj. To je mogoče le v manj-
ših občinah. Če se ne srečamo na Občini, se pa kje drugje, 
v trgovini, pri maši ali pa na gasilski veselici. Tako je tudi 
pot reševanja težav zelo hitra,« je prednosti majhnosti ob 
najvišjih ocenah v anketi izpostavil Slavko Petovar, župan 
občine Veržej.

Povzeto s spletne strani www.ekodezela.si
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SPREMEMBE V VOZNEM REDU NA ŽELEZNIŠKI PROGI ORMOŽ-VERŽEJ-HODOŠ

V letih 2014-2016 sem v našem glasilu objavil več pri-
spevkov o dogajanju na odseku proge skozi Občino 

Veržej. V tem času je Slovenija investirala v modernizacijo 
proge Pragersko – (Veržej) – Hodoš 465 milijonov evrov, 
od tega je Evropska unija iz svojih kohezijskih skladov pri-
spevala 207 milijonov evrov (več podrobnosti v junijski šte-
vilki Fünkešnice letnik 2016). 

Z dnem, 11. 12. 2016, je pričel veljati nov vozni red na 
slovenskih železnicah, ki bo veljal do decembra 2017. Spre-
memba v voznem redu velja za vse evropske železniške 
uprave. S tem datumom so se v vozni red uvedle vse spre-
membe nastale v preteklem letu (nove ali ukinjene poveza-
ve, način vleke vlakov, vodenje prometa, itd.).

Nov vozni red prinaša dodatno direktno povezavo z Lju-
bljano z vlakom ICS, za katerega je značilna višja hitrost, 
žal pa bo ustavil samo v večjih krajih (M. Sobota, Ljutomer, 
Ormož,…). Lokalni potniški promet bo namreč še naprej 
potekal z dosedanjimi dizelskimi garniturami. Že po odpr-
tju posodobljene proge (junija 2016) so posamezne vlake 
začele voziti električne lokomotive, po dokončanih delih 
na novem daljnovodu M. Sobota – Mačkovci (zaključna 
dela potekajo ravno v tem času) pa bo tudi na vlečni mreži 
po Goričkem dovolj energije za vleko več vlakov istočasno 
med M. Soboto in Hodošem. Večino tovornih vlakov bodo 
po novem voznem redu tako vlekle električne lokomotive, 
dizelske pa bodo premeščene za pokrivanje lokalnih potreb 
(proga Ljutomer – G. Radgona, premik po postajah).

Pa še nekaj »osebnih podatkov« o električnih vlečnih 
sredstvih:

Lokomotiva SŽ 363 je serija enosistemskih šestosnih lo-
komotiv. Zaradi francoskega porekla in elegantne oblike se 
je zanjo po francoski igralki Brigitte Bardot uveljavil vzde-
vek »Brižita« oz. »Brižitka«. Prve izdobave teh lokomotiv 
segajo v daljno leto 1975, tako da »kraljujejo« na slovenskih 
železnicah že 40 let, do leta 2005 so veljale tudi za najzmo-
gljivejše električne lokomotive pri nas. Uporabljajo jih za 
vleko potniških in tovornih vlakov. Največja hitrost za po-
tniške vlake je 125 km/h, za težke tovorne vlake 75 km/h. 
Največja moč je 2970 kW, teža lokomotive 115 t. To loko-
motivo bomo še nekaj let pogosto videvali na progi skozi 
Veržej, po modernizaciji nekaterih odsekov proge na po-
dročju Celja pa pridejo na našo področje še močnejše in 
hitrejše.

 
Za vleko potniških in lažjih tovornih vlakov pa se upo-

rabljajo štiriosne lokomotive serije SŽ 342 (železničarji ji 
pravijo tudi »Moped«), izdelane v Italiji. Teža lokomotive je 
81 t, moč 1980 kW, največja hitrost pa 120 km/h. 

Investicijski ciklus vlaganj v progo Pragersko – (Veržej) 
– Hodoš se z letošnjim letom zaključuje, čeprav se bodo 
nekatere aktivnosti sicer še izvajale v letu 2017.  To velja 
predvsem za dela na področju vodenja in kontrole prometa 
na progi. Mnogo dela na ostalih odsekih bodo potekala še 
do konca tega in v začetku naslednjega desetletja (drugi tir 
Divača-Koper). 

Upam, da sem vam v prekletih treh letih uspel približati 
dogajanja na železniški progi skozi Veržej tako z lokalnega, 
kakor tudi širšega čezmejnega pomena, zato do nadaljnjega 
zaključujem to področje.       Milan Rus»Brižitka« (vir: splet)

»Moped« (vir: splet)
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RAZPISI IN PROJEKTI

1. Uvod
V začetku leta 2014 sta Zavod RS za šolstvo in Nacio-

nalni inštitut za javno zdravje pristopila h kandidaturi na 
javni razpis norveškega finančnega mehanizma s projek-
tom »Celostni inovativni model za zagotavljanje zdravega 
življenjskega sloga s poudarkom na prehranjevanju, gibanju, 
preprečevanju in obravnavi debelosti pri otrocih, mlado-
stnikih ter odraslih in zmanjševanju neenakosti v zdravju«. 
Akronim projekta je »UŽIVAJMO V ZDRAVJU«. 

Splošni cilj projekta je zmanjševanje ali preprečevanje 
bolezni, povezanih z življenjskim slogom; poudarek na pre-
hranjevanju in redni telesni dejavnosti.

Specifični cilji:
- Projekt kot eno izmed največjih dodanih vrednosti za so-

očanje s problemom porasta debelosti izpostavlja  pomen 
medsektorskega sodelovanja med šolstvom, primarnim 
zdravstvom na vseh nivojih in lokalno skupnostjo preko 
vzpostavitve lokalnih preventivnih timov.

- Nadgradnja programov izobraževanja.
- Prilagoditev ukrepov za ranljive skupine prebivalcev.
- Razvoj modelov in vzpostavitev inovativnih programov 

nemedikamentoznega zdravljenja debelosti za otroke, 
mladostnike, starše / skrbnike, družine in odrasle.
Projekt teče pod vodstvom Zavoda za šolstvo. Vodja 

projekta je gospa Irena Simčič.
V projektu kot ključni partnerji sodelujejo: Nacionalni 

inštitut za javno zdravje, Univerza v Ljubljani (Pedagoška 
fakulteta in Fakulteta za šport), Institut »Jožef Stefan«, Fa-
kulteta za zdravstvene vede Univerze v Mariboru in Fakul-
teta za zdravstvo iz Jesenic.

Projektni partnerji so sodelovali pri pripravi analiz 
stanja v povezavi s prehranskimi in gibalnimi navadami 
prebivalcev, stanjem hranjenosti, sistemom izobraževanja, 
ponudbe prehrane ter infrastrukture na področju telesne 
dejavnosti. Na osnovi analiz stanja so oblikovali oceno po-
treb, s katero so identificirali ključne dejavnosti za poveča-
nje promocije zdravja na vseh že omenjenih področjih ter k 
večjemu povezovanju različnih akterjev.

Vzgojno-izobraževalni zavod ima na področju spod-
bujanja zdravega življenjskega sloga pomembno vlogo, saj 
izvaja različne dejavnosti, ki so namenjene spodbujanju 
zdrave prehrane in telesne dejavnosti. Vzgojno-izobraže-
valni zavod jih izvaja v okviru predmetnika ali izven njega.

Testiranje novo razvitih modelov orodij in programov 
ter pristopov poteka v 12 statističnih regijah v 48 vzgojno-
-izobraževalnih zavodih.

2. Izvajanje projekta
Pred začetkom izvajanja projekta smo oblikovali pre-

ventivni tim naše šole. Sestavljajo ga: Borut Casar, ravna-
telj; Cvetka Ivančič, organizator šolske prehrane in učite-
ljica gospodinjstva; Anton Šterman, učitelj športne vzgoje; 
Sonja Hanžekovič, šolska svetovalna delavka; Sašo Hladen, 
računalničar; Klavdija Petovar, učiteljica biologije; Andreja 
Koroša, kuharica in Matej Rožman, medicinski tehnik.  Po-
sredno pa so vključeni tudi učitelji in vzgojitelji.
2.1 Izvajanje dejavnosti akcijskega načrta na področju 
prehrane

V sledečem poglavju so predstavljene različne oblike ak-
tivnosti, dejavnosti, ki smo jih izvajali na področju prehra-
ne v sklopu projekta.
Prehranska oskrba otrok

Organizator šolske prehrane, šolska svetovalna delavka 
in učiteljica biologije so pregledale jedilnike ter na osno-
vi ugotovitev predlagale možnosti za izboljšanje ponudbe 
organizirane prehrane. Primeri: sprememba šolskega jedil-
nika, iz katerega so izvzete sladkane pijače (npr. sok, sladki 
čaj) in živila z visoko vrednostjo sladkorja, pogostejše po-
nujanje zelenjave in sadja pri vseh obrokih.
Prehransko izobraževanje

Šolska svetovalna delavka in učiteljici podaljšanega bi-
vanja so v času malice in kosila opazovale učence pri nači-
nu prehranjevanja ob razdeljevanju hrane in hranjenju. Na 
osnovi ugotovitev so oblikovale predloge aktivnosti, s kateri-
mi izboljšujemo njihov odnos do hrane in jih spodbujamo k 
zdravemu načinu prehranjevanja. Učijo se uživati hrano na 
kulturen način in po pravilih bontona. Primeri: prehranska 
vzgoja pri pouku gospodinjstva, izbirnem predmetu Načini 
prehranjevanja, razrednih urah ter pri projektih »Shema šol-
skega sadja« in »Tradicionalni slovenski zajtrk«.
Praznovanje rojstnih dni brez živil z več sladkorja

Na sestanku učiteljskega zbora smo predlagali, da se uki-
nejo praznovanja rojstnih dni v šoli oziroma, če se bodo kate-
re oddelčne skupnosti odločile, da jih bodo praznovali tudi v 
bodoče, potem naj bo praznovanje brez živil z več sladkorja. S 
predlogom je Marija Ferenc,  pomočnica ravnatelja seznanila 
tudi starše na skupnem roditeljskem sestanku.
Delavnica za učence: »Določanje vrednosti prisotnih 
sladkorjev v živilih«

Učenci so na osnovi deklaracije izdelka izračunali vred-
nosti sladkorjev v živilih in njihovo prisotnost prikazali s 

IZVAJANJE PROJEKTA » UŽIVAJMO V ZDRAVJU« NA OŠ VERŽEJ
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RAZPISI IN PROJEKTI

pomočjo sladkorja  v kockah in jo preračunali v grame. Z 
embalaže so pridobili podatek o teži izbranega  živila, poda-
tek o količini sladkorja v 100 g tega živila in podatek o ener-
gijski vrednosti v 100 g izbranega živila. Učenci so izbirali 
med različnimi živili. 

Nato so izračunali energijsko vrednost v celotnem izdel-
ku ter na osnovi izračuna ugotovili, koliko časa bi morali 
hoditi po ravnem, da bi porabili kalorije v izbranem živilu.

Delavnica za učence: » Pripravljanje zelenjavnih nabodal in 
smootijev«.

Učenci so narezali različno zelenjavo na kocke (muška-
tna buča, kumare, paprika rdeče in rumene barve, jajčevec, 
čebula). Nabodli so jo na nabodala, tako da je to izgledalo 
čim bolj estetsko in vabljivo. Nabodala smo spekli v kon-
vektomatu.

Smootije so pripravili iz različnih vrst sadja in zelenjave 
brez dodanega sladkorja. Pripravljeni smootiji so bili  raz-
ličnih barvah (zelen, oranžen, rdeč, roza, rumen).

Didaktični materiali s področja prehrane
Prehransko opismenjevanje učencev, ki poteka v vseh 

vzgojno-izobraževalnih obdobjih popestrimo z različnimi 
didaktičnimi materiali. Primeri: Prehranska kocka, Pre-
hranske karte, Računalniška igra, Spletna stran »Veš, kaj 
ješ?...«. 

2.2 Izvajanje dejavnosti akcijskega načrta na področju 
gibanja

V sledečem poglavju so predstavljene različne oblike ak-
tivnosti, dejavnosti, ki smo jih izvajali na področju gibanja 
v sklopu projekta.

SLOfit in njegova uporabna vrednost
Športni pedagogi so usposobljeni za pravilno inter-

pretacijo obdelanih podatkov športno-vzgojnega kartona. 
Anton Šterman, športni pedagog, se je seznanil z rezultati 
športno-vzgojnega kartona za učence od 2. do 9. razreda na 
naši šoli. Na podlagi spremljave je presodil:

- katere vsebine mora v tem šolskem letu obravnavati pri 
posameznem oddelku, da bi čim bolj učinkovito spodbudil 
razvoj tistih gibalnih sposobnosti posameznih otrok, v ka-
terih se kaže primanjkljaj,

- katere izmed njih je potrebno izboljšati,

- s katerimi je mogoče učinkoviteje zmanjšati delež ma-
ščobne mase v primeru zaznave povečane telesne mase.
Minuta za zdravje

Vključevanje dodatnih oblik gibanja v šolske ure je iz-
redno koristno. Minuta za zdravje je sestavni del pouka, je 
sestavni del šolske ure v učilnici. Traja 3 do 5 minut med 
učno uro. Učenci in učitelji ne potrebujejo posebne športne 
opreme. Kdaj se izvede odloča vsak učitelj sam. Učenci sku-
paj z učiteljem izvedejo 5 gibalnih vaj v prezračeni učilnici. 
Učenci se telesno razgibajo in psihično sprostijo, postane-
jo boljše volje, bolj nasmejani, z več energije, zato so bolj 
uspešni pri delu. Aktivnosti nekajminutne gibalno dejavne 
prekinitve pouka pripravi športni pedagog, ki pripravi tudi 
usposabljanje za ostale učitelje za tovrstne prekinitve pou-
ka. Športni pedagog določi izbor vaj iz različnih vsebinskih 
sklopov.  Na začetku so osnovne vaje proti koncu pa so vse 
bolj sestavljene. 
Delavnica za učence, starše in učitelje: »Pohod«

Glavni cilj pohoda je bil spodbujanje gibanja in zdrav 
način življenja. Tudi pohod lahko naredimo zanimiv, če ne 
postavljamo v ospredje same hoje, do katere večina mla-
dostnikov kaže odkrit odpor. Začetek pohoda se je začel 
izpred šole, nadaljeval se je po stezi za pešce. Na koncu uli-
ce smo prečkali glavno cesto ter nadaljevali po makadamski 
cesti, ki vodi med polji do protipoplavnega nasipa. Udele-
ženci pohoda so se med pohodom  sproščeno pogovarjali 
in se družili. Med pohodom smo naredili krajši postanek 
pri turistični hišici. Pohod je bil ravninski, zato ni bil zahte-
ven za nobenega udeleženca.

Trajal je dve uri. Škoda, da se pohoda ni udeležilo večje 
število učencev.
Delavnica za učence: »Ureditev okolice šole za spontano 
gibalno dejavnost«

V okolici šole, zavoda in vrtca je posajenih mnogo dreves 
in grmov, zato je v jesenskem času v okolici naše šole og-
romna količina odpadlega listja. Tehnično osebje ne zmore 
samo pograbit vsega listja, zato se v urejanje okolice šole v 
popoldanskem času vključijo učenci, ki bivajo v enoti Zavod. 
Urejanje okolice šole je že stalna praksa na naši šoli. Učenci si 
razvijajo ročne spretnosti in delovne navade, hkrati pa opra-
vijo tudi koristno delo. Istočasno pa se tudi razgibajo.
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3. Zaključek
Prehranske navade se pri ljudeh izoblikujejo že v zgo-

dnjem otroštvu, v  družini. Nanje seveda lahko vpliva 
tudi vrtec in pozneje šola. Sigurno pa ima največji vpliv 
in tudi pomembno vlogo prav družina, saj  otrok opa-
zuje svoje starše pri izbiri živil, številu obrokov, količini 
zaužite hrane, načinih priprave hrane, deležu posame-
znih živil v prehrani,… Zavedanje staršev, da je debelost 
otrok zelo resna zdravstvena težava, je lahko pomemben 
korak pri vzgajanju zdravih prehranjevalnih navad. Star-
ši so tudi pomembni spodbujevalci za športno aktivnost 
svojih otrok, saj premalo gibanja in športa v otroštvu 
lahko vodi k težavam z zdravjem v vsem življenju.

Z vidika učitelja je zelo pomembno, da  dobro poz-
na zdrave prehranjevalne navade in je z njimi tudi svetli 
vzgled učencem. Šola kot institucija bi naj ves čas ozave-
ščala učence za večjo kakovost življenja, zato bi morala 
ponujati zdravo prehrano, ustrezno pohištvo, programe, 
ki spodbujajo k večji športni aktivnosti in k skladnemu 
gibalnemu razvoju otrok. 

Izvajanje programa  »Uživajmo v zdravju«  s prehra-
no in telesno dejavnostjo lahko pripomore k oblikovanju 
vedenjskih vzorcev, ki vplivajo na zmanjšano tveganje za 
pojav različnih bolezni, hkrati pa pomaga otrokom in 
mladostnikom zgraditi in ohraniti zdrave kosti in mišice 
ter pomaga nadzirati telesno maso.

Učenci na naši šoli tešijo svojo žejo z vodo iz vo-
domata, saj nimajo na voljo sladkih pijač. Zelo radi po-
segajo po sadju pri vseh obrokih, posebej po jabolkih. 
Vedno manj je učencev, ki ne uživajo zelenjave. Še vedno 
najbolj zavračajo uživanje brokolija, brstičnega ohrovta 
in cvetače. Minuta za zdravje je dobro zaživela. Učitelji 
ne iščejo opravičil, da ne morejo izvajati gibalno dejav-
ne prekinitve pouka zaradi prenatrpanih učnih načrtov. 
Učenci zelo radi izvajajo nekajminutne vaje. Načrtuje-
mo, da bomo s pohodi nadaljevali tudi v bodoče. Nanje 
bomo poskušali privabiti čim več učencev in njihovih 
staršev, ki bi z vzgledom vplivali na svoje otroke. Žal 
smo najmanj uspešni pri učencih s prekomerno teles-
no maso, saj večina teh staršev svojih otrok ne navaja 
na zdrave prehranske navade in jih ne spodbujajo k tele-
snim aktivnostim. 

Cvetka  Ivančič, koordinatorica preventivnega tima

UČENCI ŠIVALI  UNICEFOVE PUNČKE
 

Zdi se nam, da je čas, ko so otroci skupaj s starši šiva-
li punčke iz cunj, že minil. Vendar otroci to še vedno 

počno. Skupaj ustvarjajo, se družijo in si razvijajo ročne 
spretnosti. Če pa z izdelano punčko komu pomagajo, ja 
trud toliko več vreden.

Prav to pomeni UNICEFOVA punčka. Z eno punčko 
pomagajo pri cepljenju predvsem afriških otrok proti petim 
otroškim nalezljivim boleznim. Učenci naše šole od 6. do 9. 
razreda so jih izdelali kar 26. Že vrsto let sledijo temu pro-
jektu društva UNICEF Slovenija. Razveseljivo je, da učenci 
to radi počnejo. Ob izdelani punčki občutijo zadovoljstvo, 
da so nekomu pomagali.

Vsi ti učenci in njihovi starši si zaslužijo zahvalo. Svet je 
lepši, dokler v sebi čutimo potrebo po humanosti.

MEDENA KRALJICA SLOVENIJE MATEJA 
ŠOŠTARIČ ZAJTRKOVALA Z UČENCI NA 
OŠ VERŽEJ IN Z OTROKI V VRTCU VERŽEJ 
NA TRADICIONALNEM SLOVENSKEM 
ZAJTRKU

 

Najpomembnejši obrok je zajtrk, saj telo po nočnem 
počitku potrebuje hrano, ki mu da energijo za opra-

vljanje dnevnih funkcij. Z zajtrkom dobi tudi hranila, ki 
so potrebna za gradnjo in obnovo tkiv, zaščito telesa pred 
boleznimi ter za njegovo nemoteno delovanje. Prisotnost 
prehranskih vlaknin, ogljikovih hidratov, beljakovin, ma-
ščob, vitaminov in mineralov omogoča, da lahko presnova 
pravilno steče. Pomembno je, da zajtrk pokriva 25 do 30 
% dnevnih energijskih potreb. Vsebuje naj hitro in počasi 
prebavljive ogljikove hidrate, veliko vlaknin, beljakovine, 
pa tudi esencialne maščobe.

Projekt Tradicionalni slovenski zajtrk je nastal na po-
budo Čebelarske zveze Slovenije, vključila pa so se tudi 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, Mini-
strstvo za izobraževanje, znanost in šport, Ministrstvo za 
zdravje,  letos pa tudi Ministrstvo za kulturo ter številni 
partnerji (Zavod RS za šolstvo, Nacionalni inštitut za javno Fo
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zdravje,…). Osnovni cilj projekta je izobraževati, obvešča-
ti in ozaveščati mladino in širšo javnost o pomenu zajtrka. 
Projekt spodbuja tudi zavedanje o pomenu in prednostih 
lokalne samooskrbe, domače pridelave in predelave.  

Projekt Tradicionalni slovenski zajtrk je bil tudi letos 
eden izmed osrednjih dogodkov dneva slovenske hrane. 
Letošnji,  že 10. Tradicionalni slovenski zajtrk, ki je potekal 
18. novembra 2016, je bil posebno slovesen, saj so učenci 
na slovenskih šolah ob 10. uri  zapeli pesem Čebelar. Temu 
velikemu pevskemu zboru so se pridružili tudi  naši otroci 
iz Vrtca Veržej in učenci OŠ Veržej.

Našim otrokom v vrtcu in učencem na šoli smo za Tra-
dicionalni slovenski  zajtrk ponudili: domače mleko s kme-
tije Saša Seršena, med domačih čebelarjev Čebelarskega 
društva Veržej, jabolka Sadjarstva Malus iz Veržeja, rženi 
kruh iz pekarne Hren iz Veržeja in surovo maslo iz Mlekar-
ne Celeia.

Z učenci na šoli in najmlajšimi v vrtcu so zajtrkovali tudi  
donatorji in cenjeni  gostje. Tako so se nam pridružili: žu-
pan Občine Veržej, g. Slavko Petovar, predsednik Društva 
Medena kraljica g. Branko Bratiščak, predsednik Zveze če-
belarskih društev Pomurja g. Janko Rožman, predsednik 
Čebelarskega društva Veržej g. Alojz Novak, iz Sadjarstva 
Malus ga. Suzana Keuschler in čebelar g. Mirko Trstenjak.

Z učenci na šoli so zajtrkovali tudi člani Društva slepih 
in slabovidnih Murska Sobota.

S svojim obiskom nas je počastila tudi Medena kraljica 
Slovenije, gospodična Mateja Šoštarič, ki je ta dan zajtrko-
vala z učenci naše šole. Pridružila pa se je tudi otrokom na 
Tradicionalnem slovenskem zajtrku v našem vrtcu, kjer na-
menjajo posebno pozornost pomenu in življenju čebel. 

Za otroke in mladino so zelo pomembne in zanimive 
spremljevalne dejavnosti. Izvedbo tradicionalnega zajtrka 
smo obogatili z različnimi dejavnostmi, ki so  vključene v 
Letni delovni načrt za šolsko leto 2016/ 2017. Aktivnosti 
učencev so potekala kot naravoslovni in tehničnih dnevi.  

Cvetka Ivančič, organizator prehrane na OŠ Veržej

V PODALJŠANEM BIVANJU SMO USTVARJALNI

Podaljšano bivanje je pomemben del v urniku otrok raz-
redne stopnje, saj veliko otrok čas po pouku preživi v 

enem od dveh oddelkov, ki v tem šolskem letu delujeta na 
naši šoli. Je oblika dejavnosti, ki otrokom omogoča kvali-
tetno preživljanje prostega časa tudi v času po končanem 
pouku. PB je sestavljeno iz naslednjih elementov:

- sprostitvene dejavnosti,
- prehrane,
- samostojnega učenja in
- ustvarjalnega preživljanja prostega časa.   
Ustvarjalno preživljanje prostega časa učencem omogo-

ča ukvarjanje z različnimi vsebinami, ki omogočajo razvoj 
interesov in sposobnosti na spoznavnem, telesno-gibal-
nem, socialnem in čustvenem področju. Učenci razvijajo 
svoje sposobnosti največkrat skozi igro, preko vključenja in 
sooblikovanja različnih aktivnosti na različnih področjih:

- šport: dnevno bivanje na prostem – usmerjene in neu-
smerjene gibalne aktivnosti na šolskem igrišču, v parku, na 
igrišču z umetno travo ali v telovadnici;

- miselno-razvedrilne aktivnosti: besedne igre, miselni 
orehi, logika, socialne igre, uganke, kvizi, križanke, branje 
in reševanje otroške literature, družabne namizne in didak-
tične igre..;

- jezikovno-umetniške aktivnosti: branje pravljic, dra-
matiziranje, pogovori in obravnave tedenskih tem, vezanih 
tudi na učne vsebine, kot so: pravila in vedenje; varno v 
šolo; zdrava hrana; prijateljstvo; jesensko listje; varčevanje; 
prazniki in običaji; praznični december…;

- likovno-ustvarjalne aktivnosti: spoznavanje različnih 
likovnih tehnik, razvijanje ustvarjalnosti, samostojnosti, 
ročnih spretnosti, vztrajnosti, delovnih navad…

Sodelujemo v najrazličnejših likovnih in literarnih na-
tečajih, kot so:

- akcija trgovine Hofer in čebelarjev Slovenije – krasitev 
eko smreke iz odpadnih ali naravnih materialov,
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- razstava jaslic v Centru DUO,
- Igraj se z mano,
- Poštar Pavli in še…
Trenutno pripravljamo gledališki igri, s katerima se 

bomo predstavili na naši že tradicionalni prireditvi Že bli-
žajo se prazniki.

Torej, v podaljšanem bivanju se družimo, ustvarjamo, 
gibamo, skrbimo za zdravje in se zabavamo!

Cvetka Puhar in Mateja Šumenjak, učiteljici v PB

ODLIČNA UVRSTITEV EKIPE OŠ VERŽEJ 
NA TEKMOVANJU PRVAKI ZNANJA

Tudi v tem šolskem letu je naša šola sodelovala na tek-
movanju Prvaki znanja, ki se organizira od leta 2013, 

z namenom širjenja in poglabljanja izkušenj in splošne 
razgledanosti učencev, spodbujanja sodelovalnega učenja, 
motiviranja učencev za nadaljnje poglabljanje različnih 
učnih vsebin, usmerjanja učencev v dejavno preživljanje 
prostega časa,… Na tekmovanju sodelujejo ekipe, ki jih ses-
tavljajo štirje učenci. Pomerijo se v znanju vsebin iz Velike 
ilustrirane otroške enciklopedije od Afrike do žuželk. 

Na območnem tekmovanju, ki je potekalo 16. novembra 
2016 na OŠ Križevci pri Ljutomeru, so za našo šolo tekmo-
vali Jan Lorenčič (9. a), Filip Škrget (9. a), Sara Vajs (9. a) 
in Tadej Raj (8. a). Učenci  so se odlično odrezali in osvojili 
2. mesto ter se uvrstili na državno tekmovanje, ki bo 15. 
februarja 2017.             Damjana Ferenc

VERŽEJSKI OSNOVNOŠOLCI V ZWÖNITZU

Deset učencev in učitelja iz Osnovne šole Veržej se nas 
je 20. 11. 2016 odpravili na obisk šole Methes-En-

derlein-Gymnasium v Zwönitz. Svojo pot smo pričeli v 
nedeljo ob 7.15 uri. Potovali smo z dvema kombijema in 
se po potrebi in željah učencev ustavljali ter si tako nare-
dili skoraj 800 kilometrov dolgo pot znosno. Ustavili smo 
se  tik pred nemškim mestom Regensburg in si ogledali fa-
scinantno zgradbo po imenu ‘Walhalla’, ki je dom več kot 
150 doprsnih kipov nemško govorečih politikov, umetni-
kov, znanstvenikov in drugih pomembnih ljudi. Stavba je 
ogromna, grajena v neo-klasičnem stilu in dokončana leta 
1842. Od tam smo imeli do našega cilja še približno tri ure 
vožnje. Ob prihodu v Zwönitz so učenci spoznali svoje go-
stitelje in se z njimi odpeljali na svoje domove za nasled-
njih pet noči. Zwönitz je majhen kraj, ki ga imenujejo tudi 
božična vasica, saj adventni čas pred božičem obeležijo z 
raznimi stojnicami, paradami in drugimi zanimivostmi. Za 
ta predel Nemčije, imenovan ‘Erzgebirge’, sta značilna tudi 
dva tradicionalna spominka. Prvi je ‘schwibbogen’, ki je ne-
kakšen lok s svečkami in lučkami na oboku in z različnimi 
izrezljanimi figurami znotraj, drugi pa je ‘weihnachtspyra-
mide’, ki je neke vrste vrtiljak v obliki piramide. Oba se 
ponavadi prenašata iz roda v rod. Zanimivo je, da nekate-
ri ročno izrezljani spominki lahko dosežejo zelo vrtoglave 
cene, tudi do nekaj tisočakov.

Ponedeljek je bil rezerviran za predstavitev partnerskih 
držav projekta, in sicer Norveško, Dansko, Nemčijo, Itali-
jo in Slovenijo. Sledil je ogled šole, ki je zelo lepa in ne-
davno obnovljena, ampak ni ravno moderno opremljena. 
Popoldan so učenci vseh partnerskih držav izvedli nekaj 
spoznavnih aktivnosti in izvedeli še marsikaj zanimivega o 
svojih vrstnikih. Proti večeru smo si ob pomoči nočnega 
čuvaja, ki mu tam pravijo ‘Nachtwächter’, ogledali Zwönitz 
in v cerkvi prisluhnili kratkemu koncertu cerkvenih orgel.

Torek je minil v znamenju poučevanja in prisostvovanja 
pri rednem pouku. Tako sva z učiteljem Zoranom učila v 
10. b razredu in nemške učence naučila nekaj o slovenskih 
pokrajinah in glasbi, ki je značilna za le-te. Po tem smo go-
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stujoči učitelji in učenci prisostvovali pri v naprej izbranih 
učnih urah. Pouk je potekal podobno kot pri nas, na tra-
dicionalen način. Popoldan so učenci ob pomoči danskih 
učiteljev izvedli glasbene aktivnosti, pri katerih so po sku-
pinah posneli kratek film, v katerem so zaigrali tri naučene 
ritme z glasbenimi ‘pripomočki’, ki so jih našli okoli sebe. 
Pozno popoldan so nekateri učenci izkoristili za kratek izlet 
v bližnje večje mesto Chemnitz, nekateri pa so se odpravili 
kopat v bližnji pokriti bazen.

Sreda je bila namenjena ogledom. Najprej smo si ogle-
dali pekarno Annaberger, kjer pečejo tradicionalni božično 
pecivo, ki ga izvažajo po celem svetu. Podobno je našemu 
kruhu s suhim sadjem, le da je v receptu veliko masla. Sle-
dil je ogled rudnika. Pokrajina namreč slovi po ogromno 
rudnikih, v katerih so kopali različne rude, tudi srebro. V 
rudnik smo se odpeljali z majhnim vlakom in tam slišali 
veliko o delu rudarjev, ki seveda ni bilo enostavno. Popol-
dne smo zaključili z ogledom mesta Annaberg in njegovih 
znamenitosti, med katerimi je tudi zelo velika in zanimiva 
cerkev Sv. Anne.

Četrtek je bil dan, ko je vsaka partnerska šola poskusila 
naučiti učence ostalih šol neko tradicionalno ročno spret-
nost ali značilno otroško igro. Mi smo ostale naučili, kako 
narediti angelčka iz koruznega ličja. Otroci so se ob tem 
zelo zabavali. Preostali del četrtka je bil prost, tako so se 
učenci lahko rahlo odpočili.

V petek zjutraj smo si ogledali dve uspešni podjetji v 
Zwönitzu. Sledil je Evropski dan, ki je načrtovan kot dan, 
ko vsaka šola pripravi značilne jedi za svojo regijo in in-
formacije na v naprej določeno temo. Na projektnem se-
stanku v Nemčiji je bila tema ‘Priložnosti Evrope’, tako smo 
mi predstavili, kako deluje slovenski šolski sistem do višje-
šolskega izobraževanja, kako se lahko tujci izobražujejo pri 
nas in temu podobne informacije. Po opravljenih načrto-
vanih aktivnostih so se otroci poslovili od staršev gostitelj-
skih otrok in se skupaj z učitelji odpravili v 15 kilometrov 
oddaljen mladinski hotel v kraju Hörmersdorf. Tam smo 
prespali preostali dve noči. Za učence je to pomenilo še več 
spoznavnih aktivnosti in seveda obvezno poslovilno zabavo 
v soboto zvečer. Pred tem pa smo se v petek zvečer vrnili v 
Zwönitz na ogled parade Sv. Andreasa in uradne otvoritve 

predbožičnega časa. Prav tako smo v Zwönitz odšli tudi v 
soboto popoldan, ko smo si ogledali še eno parado, tokrat 
parado rudarjev.

Obisk v Nemčiji smo končali v nedeljo zjutraj z objemi 
in poslovilnimi solzami.  Domov smo se vrnili popoldan, 
utrujeni in polni vtisov. Naši učenci pa se že zelo veselijo 
konca marca 2017, ko pridejo učenci vseh partnerskih šol v 
Veržej.                 Staš Rudolf, koordinator projekta

OB SLOVENSKEM TRADICIONALNEM 
ZAJTRKU ŠE DRUGE AKTIVNOSTI

Slovenski tradicionalni zajtrk so tudi letos popestrile 
različne dejavnosti posameznih razredov. Delavnice za 

temo zdravja je pripravil Zdravstveni dom Ljutomer, obi-
skali pa so nas tudi člani Medobčinskega društva slepih in 
slabovidnih Murska Sobota, ki združuje slepe in slabovidne 
iz Pomurja. Učencem so predstavili osnovne značilnosti 
slepote in slabovidnosti ter načine, kako se ljudje z okvaro 
vida znajdejo v vsakodnevnem življenju. Učenci so se lah-
ko preizkusili pri vodenju slepe osebe in z zavezanimi očmi 
preizkusili hojo z belo palico. Seznanili so se z najosnov-
nejšimi tehničnimi pripomočki, ki jih uporabljajo osebe s 
težjo okvaro vida. Spoznali so psa vodnika, ki je učence tudi 
najbolj navdušil, pisavo slepih, prilagojene ure za slepe in 
slabovidne, družabne igre, lupe, posebna teleskopska očala 
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in druge pripomočke, ki so bili na voljo tudi učencem. S  
slepim šahistom so se mnogi učenci pomerili v dvoboju. 
Poučno druženje lahko sklenemo z mislijo, da pristop do 
osebe z okvaro vida ne zahteva popolnosti, saj prijazno de-
janje lahko obogati obe strani. 

Ob vseh številnih dejavnostih, ki so bile izvedene na dan 
slovenskega tradicionalnega zajtrka, pa je bil dan učencev 
razredne stopnje pestrejši tudi zaradi obiska ekološke kme-
tije Miheca in Natalije Rozmarič. Na kmetiji nas je prijazno 
sprejel gospodar Mihec in učence seznanil s kmetovanje na 
njihovi kmetiji. Učenci so imeli priložnost nekaj pridelkov, 
ki jih na kmetiji pridelujejo, tudi videti in nekatere tudi 
okušati. Ker imajo na kmetiji tudi manjšo trgovino z do-
mačimi izdelki kot so bučno in konopljino olje, ajdova kaša 
in moka ter še marsikaj, so si učenci lahko ogledali tudi te. 
Ob koncu obiska smo se posladkali še z zelo okusnimi do-
mačimi piškoti, ki jih je za nas spekla ga. Natalija Rozmarič 
ter naredili še nekaj skupnih fotografij za spomin na enega 
lepših šolskih dni.               Ksenija Seršen in Klavdija Petovar

SPREJEM V ŠOLSKO SKUPNOST

26. oktober 2016 je bil še posebej pomem-
ben dan za 13 letošnjih prvošolcev. Ta 

dan so bili namreč sprejeti v Šolsko skupnost 
učencev Osnovne šole Veržej. Za sprejem v 
Šolsko skupnost so se morali še posebej pot-
ruditi in pokazati, da so že zares pravi učenci 
in da so se v dveh mesecih, odkar obiskujejo 
osnovno šolo, že veliko naučili. Prvošolci so se s 
kulturnim programom najprej predstavili svo-
jim staršem, nato pa še ostalim učencem naše 
šole. V kulturnem programu je poleg prvošol-
cev sodelovalo tudi nekaj učencev 6. razreda 
ter učenki kombiniranega 4. in 5. razreda. Ob 
koncu kulturnega programa so morali prvošol-
ci s prisego obljubiti, da bodo pomagali drug 
drugemu, da se bodo pridno učili in spoštovali 
šolska pravila.

Ksenija Seršen, razredničarka

HIŠA EKSPERIMENTOV NA OŠ VERŽEJ

Meseca aprila je v Ljubljani potekalo že tradicionalno 
13. državno tekmovanje elastomobilov. Iz naše šole 

sta se tekmovanja udeležili dve ekipi. Prvo ekipo sta ses-
tavljala učenca Aleks Zorman in Filip Škrget, ter usvojila 
drugo mesto za vztrajnost. Druga ekipa, v kateri so bili Jan 
Lorenčič, Žan Lorenčič in Tadej Raj, pa so zmagali v kate-
goriji najdaljše prevožene razdalje. Doseženo prvo mesto 
nam je prislužil obisk Hiše eksperimentov na naši šoli.

V četrtek, 6. 10. 2016, se je tako Hiša eksperimentov na 
OŠ Veržej predstavila z več kot petdesetimi mobilnimi eks-
perimenti, kjer so lahko učenci eksperimentirali, se zabava-
li, ter se tudi izobraževali.

Za dobro vzdušje je poskrbel tudi šolski zbor, ki je zapel 
slovensko himno, himno Hiše eksperimentov in zimzeleno 
Zemlja pleše.

Več slik si lahko ogledate na spletni strani OŠ Veržej: 
www.os-verzej.si.                  Sašo Hladen
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PROJEKT ŠPRINC

Med počitnicami sem bila na projektu Šprinc z Emo, 
Domnom, Patrikom in Aleksom in vzgojiteljicama 

Moniko in Tanjo. Stanovali smo v hiški, ki je stala bolj na 
samem, blizu gozda. 

Najbolj fajn mi je bilo, ko smo zvečer pekli hrenovke na 
palicah. Sami smo najprej morali pripraviti ogenj. Veliko 
smo se pogovarjali, ustvarjali in se smejali.  Izdelali smo 
laterne. Kozarec smo oblepili s pisanim papirjem in servi-
etami. Noter smo dali svečo in zvečer v temi svetili. Delali 
smo balon veselja in žalosti. Za to smo potrebovali balone, 
časopis, čopiče in pisane barve.

Večino časa smo se veselili, vmes pa smo se tudi skregali 
z Aleksom. Vesela sem, da smo se tam lahko družili, edino 
prepirov nisem marala.  V spominu mi je najbolj ostalo, ko 
smo jaz, Ema in Domen govorili smešnice in se smejali ter 
poslušali glasbo in zato mi je bilo zelo všeč na tem projektu. 

Ana M. H.

DAN ODPRTIH VRAT 2016

Strokovni delavci Vzgojnega doma Veržej smo 24. no-
vembra 2016 odprli vrata naše ustanove in se predstavili 

javnosti na temo: Drugačni časi – drugačna populacija ot-
rok s posebnimi potrebami.

Goste je najprej pozdravila namestnica ravnatelja Mari-
ja Ferenc, ki je v svojem nagovoru povedala, da smo kljub 
temu, da živimo in delamo v majhni občini, veliki. Imamo 
nekaj več, kar drugi nimajo. Nudimo dom otrokom, ki tega 
v domačem okolju iz najrazličnejših razlogov ne morejo 
imeti. Kako otroci in mladostniki to čutijo in kažejo, so ob 
pomoči mentorjev Zore Vučko, Darinke Gerič in Leona 
Vreča pokazali sami, z dramsko recitacijskim nastopom, v 
katerem so ubesedili nekaj svojih občutkov, čustev in misli 
ter jih delili z nami.

Vodja doma Kamila Kramarič je gostom najprej predsta-
vila vzgojni dom, njegovo delovanje in delo z otroki in mla-
dostniki s čustvenimi in vedenjskimi težavami.

Sledil je strokovni del dneva odprtih vrat, v katerem 
so štiri vzgojiteljice predstavile konkretno delo in izzive, s 
katerimi se vsakodnevno soočamo v naši ustanovi. Moni-
ka Košec je govorila o pomembnosti poznavanja otrokove 

družine, ki nudi osnovo za dober odnos med družino in 
ustanovo pri vzgoji otroka, ki je oddan v ustanovo. Sledila 
je predstavitev Klavdije Paldauf, ki je predstavila konkretne 
sodelovalne oblike dela s starši, ki po naših izkušnjah, vo-
dijo k bolj učinkoviti vzgoji in spreminjajo tudi vedenjske 
vzorce ne samo otrok, temveč celotne družine. Lidija Ko-
larič je govorila o izzivih pri samopoškodbenem vedenju, 
ki se pri čustvenih in vedenjskih težavah pogosto pojavlja 
v najrazličnejših oblikah in naših izkušnjah pri soočanju s 
tem. Strokovni del je zaključila psihologinja Maja Seliškar, 
ki je želela vzpodbuditi razmišljanje o ozadju in skritih 
vzrokih težav, ki se pri otrocih in mladostnikih kažejo nav-
zven.

Drugi del dopoldneva je po kratkem predahu z okre-
pčilom sledil v vzgojnih skupinah, kjer so gostom bili na 
razpolago vzgojitelji. Potekale so najrazličnejše debate o 
različnih konkretnih izkušnjah, izmenjava izkušenj, mnenj 
in dilem ter polemik. Poleg tega pa so si gostje lahko ogle-
dali tudi prostore vzgojnega doma, ki so namenjeni otro-
kom in spoznavali življenje in utrip naše ustanove. Posebno 
vzdušje smo gostom Dneva odprtih vrat pričarali vzgojitelji 
in otroci z druženjem na ustvarjalnih delavnicah in s tem 
zaključili druženje v naši ustanovi.

Verjamemo, da so gostje dobili zelo dobro izkušnjo z 
našo vzgojno ustanovo, našimi strokovnimi delavci in ne-
nazadnje tudi z otroki, ki pri nas bivajo.

Klavdija Paldauf

POHOD NA JERUZALEM

Jesen se že počasi nagiba k zimi, listi so že skoraj vsi od-
padli, prve zmrzali so že tu, a pogled v meglicah je še 
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vedno lep. Še pred zimo smo v sredo, 16. 11. 2016, organizi-
rali naš tradicionalni pohod na Jeruzalem. Vsaka skupina je 
šla po drugi poti in čas preživela po svoje, na vrhu pa smo se 
srečali in skupaj pomalicali, poklepetali in se potem vrnili 
nazaj.              Tilen Š.

JESENSKI NAVDIH

Narava je jeseni neverjetno radodarna in razkošna. 
Zato obiramo sadje, nabiramo gozdne plodove in se 

tako kot živali zalagamo z ozimnico. Številnim umetnikom 
jesen s svojo barvitostjo in bogastvom predstavlja poseben 
navdih. Kaj pa jesen pomeni tebi? Te mika ustvarjanje s 
pobarvanimi listi ali morda s plodovi? Kaj ti je v jesenski 
naravi posebno všeč?

Tako se  je glasilo besedilo jesenskega natečaja, ki ga je 
v oktobru 2016 razpisalo podjetje Hofer trgovina d.o.o in 
organizator natečaja, izdajatelj revije Ferdo raziskuje svet. 
Na natečaj so se pripravili in prijavili fantje 2. vzgojne sku-
pine pod vodstvom mentorice Andreje G. Kreslin. Ustvarili 
so krasno drevo in ga poimenovali ČUDEŽNO JESENSKO 
DREVO. Tako so ga opisali fantje:

Tako kot je to drevo, ki ima najrazličnejše liste in plodo-
ve čudežno združene na sebi, tako smo mi, fantje II. vzgoj-
ne skupine, kljub svoji drugačnosti in različnim težavam, 
med seboj povezani v trdno celoto.

Izdelek krasi steno v našem hodniku, tako da ga lahko 
občudujemo vsi. S svojim izdelkom so zasedli 3. mesto med 
nagrajenci skupin in dobili paket knjig, ki jih priporoča 
Bralna značka.

Čestitamo fantom in mentorici!

JASLICE V DRUGI SKUPINI

Tudi to leto smo se fantje 2. vzgojne skupine odločili in 
se skupaj z vzgojiteljico Andrejo prijavili na razstavo 

jaslic. Razstava je v Centru DUO. Jaslice smo letos izdelova-
li iz gline in maha. Letos smo si jaslice zamislili tako, da smo 
figurice postavili v tri glinene posode. Najprej smo izdelali  
sedem figuric: Marijo, Jezusa, Jožefa, tri kralje in pastirja. 
Potem smo izdelali še pet ovčk. Ko so se figure posušile, 
smo jih odnesli k učitelju Marjanu Šadlu, da jih je spekel 
v peči. V prvi glineni posodi je bila sveta družina, v drugi 
kralji in v tretji pastirji. Te posode smo napolnili z mahom, 
kamni in slamo. Položili smo ji na okrogel podstavek iz 
lesa, ki smo ga prekrili z mahom in dodali še storže. Glav-
no »aranžersko« delo sta opravila Kevin in Tilen. Na koncu 
smo jaslice odnesli na razstavo v Zavod Marianum.

Ob ustvarjanju smo uživali in se zabavali vsi. Najbolj sta 
pri tem sodelovala in se zabavala Štefan in Tadej.

Fantje iz 2. vzgojne skupine

UŽIVAJMO V ZDRAVJU

Tetka Jesen nas je obiskala že nekaj časa nazaj. Listje je 
že obarvano in pada z dreves. Tudi v našem šolskem 

parku je veliko listja že odpadlo. Da bomo polepšali okolico 
in naredili nekaj za okolje, poleg tega pa še za zdravje, smo 
domski otroci in vzgojitelji v torek, 15. 11. 2016, v sklopu 
projekta Uživajmo v zdravju s prehrano in telesno dejavno-
stjo, v katerega je letos vključena naša ustanova, imeli akcijo 
grabljanja listja.

Fantje in dekleta so bili pridni, kljub mrazu in vetru, ki 
nam ga je zagodlo vreme. Listje smo pograbljali na kupe in 
jih odpeljali v kompostiranje. Poleg tega, da smo bili pri-
dni in naredili tudi nekaj za zdravje, smo se tudi lepo imeli. 
Mlajši otroci so se poveselili še s skrivanjem v kupu listja.  

Otroci in vzgojitelji doma
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GLASBENI VEČER

Na glasbenem večeru 30. 11. 2016 mi je bilo kul. Najbolj 
všeč mi je bil nastop Leona, saj je pel mojo najljubšo 

pesem, Uncover, izvajalke Zare Larson. 
Punce iz prve skupine smo imele za skupinsko točko I 

have a pen in smo se zraven veliko nasmejale. Fantje iz dru-
ge skupine so peli od Nine Pušlar To mi je všeč. Tretja sku-
pina je pela špansko Mi amore. Četrta skupina ni pripravila 
skupinske točke, stanovanjska skupina pa se je predstavila s 
pesmijo Ne diraj moju ljubav. Potem smo peli tudi posame-
zno. Iz naše skupine smo pele Ema, Nina, Aneja, Vanessa 
in jaz. Iz druge skupine so peli Lukaš, Štefan in Leon. V 
tretji skupini sta se izkazala Aleks in David. Iz četrte skupne 
sta pela Aljoša in Patrik, potem pa še vsi trije bratje Aljoša, 
Leon in Kristjan. 

Glasbeni večer smo končali z ogledom videa fanta, ki 
ima za pevskega idola Eminema. Meni je bil glasbeni večer 
lep.              Zala G.

MESEC DOBRIH DEL

Decembra nas obiščejo dobri možje, če smo bili dovolj 
pridni. Zakaj pa ne bi dobri bili mi? 

Ob svetovnem dnevu prostovoljstva, 5. decembra letos 
velja moto: PROSTOVOLJEC JE LAHKO VSAK! Prav zato 
smo decembra pripravili posebno akcijo. 

Vabimo otroke, da si izberejo osebo, ki jim je blizu, je 
za njih pomembna ali pa jo enostavno želijo razveseliti ter 
jo presenetiti s kakšnim dobrim delom. Za to imajo čas cel 
december. Opravijo dobro delo, ga drugim predstavijo in 
zapišejo na listič ter oddajo v škatlo.

ČEBELARKA PETRA V VRTCU

V četrtek, dan pred že 10. tradicionalnim slovenskim 
zajtrkom nas je obiskala čebelarka Petra Seršen iz Če-

belarskega društva Veržej, s katero smo preživeli prijetno 
dopoldne.

Preko otroškega filmčka o čebelici Maji, ki jim ga je po-
kazala,  so imeli otroci možnost spoznati rojstvo in življenje 
čebel ter njihove sovražnike. 

Ob prikazu njenih rekvizitov, ki jih je prinesla s sabo, 
pa je otroke seznanila z življenjem in delom, ter s po-
membnostjo čebel in čebelarja za življenje ljudi. Prinesla 
nam je veliko pripomočkov in predmetov, katere so lahko 
otroci prijemali, opazovali, jih vonjali, … 

Nekatere smo celo poizkušali; to so bili odlični mede-
njaki, katere je sama spekla.

Z velikim navdušenjem jo je dopolnjeval in dokazoval 
že veliko znanja njen nečak Blaž, mlajši Luka pa je sodelo-
val bolj pri demonstraciji.

Hvala čebelarki Petri za prijetno in za zelo poučno do-
poldne, ki ga je preživela z nami.

Gabrijela Kuhar, vodja vrtca
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UTRIP ŽUPNIJE IN MARIJANIŠČA

OBISKALI SMO GASILCE

Mesec oktober je mesec požarne varnosti. 
Zato smo se tudi letos odločili, da v ok-

tobru obiščemo gasilce. Z vsemi otroci smo se 
odpravili proti gasilskemu domu Veržej. Tam so 
nas že čakali mladi gasilci (pionirji in mladinci), 
ter gasilci Bojan, Žan in David. Mladi gasilci so 
nam prikazali spretnosti in njihove vaje za pripra-
vo na gašenje. Bili so hitri, spretni in zanimivi.

Gasilec Bojan nam je še povedal in pokazal, 
kaj vse rabi za gašenje in za svojo varnost pri po-
žarih. Otroci so si lahko na glavo nadeli gasilske 
čelade, sedeli v avtomobilu, in tudi poizkušali ga-
siti.

Skupaj z njimi smo preživeli prijetno in zelo 
poučno dopoldne.

LUČ MIRU IZ BETLEHEMA

Luč miru iz Betlehema bo tudi letos možno prevzeti 
pred cerkvijo, in sicer po naslednjih sv. mašah:  
24. 12. ob 18. uri, 25. 12. po polnočnici, ob 7. uri  
in ob 9.30 uri.  
Prostovoljni prispevki bodo kot 
vedno porabljeni za delovanje 
Društva Salezijanski mladinski 
center Veržej. S prispevkom 
podprite naše delo in ponesete  
v svoje domove mir. 

Vse dobro v letu 2017  
vam želi SMC Veržej.

PREGLED DOGODKOV V ŽUPNIJI

Teden Karitas
Letošnje geslo Tedna Karitas, ki je potekal od 21. do 27. 11., 

se je glasilo »V objemu dobrote.«  Tudi članice naše župnijske 
Karitas se trudijo, podpirajo in opogumljajo ljudi v stiski okoli 
nas. Poleg materialne pomoči jim skušajo dati oporo in jim vrniti 
njihovo dostojanstvo. V sredo, 23. novembra, so se skupaj z g. 
župnikom udeležile 26. dobrodelnega koncerta Klica dobrote.  V 
nedeljo, 27. novembra, pa so po drugi maši z okusnimi palačin-
kami in toplimi napitki razveselile župljane in se jim na ta način 
zahvalile za njihovo pomoč. V današnjem času je veliko različnih 
oblik uboštva, članice pa si prizadevajo, da bi v čim večji meri 
zaživela vrednota Karitas (ljubezen do bližnjega).
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UTRIP ŽUPNIJE IN MARIJANIŠČA

Blagoslov adventnih venčkov
Advent se začne četrto nedeljo pred božičem in se 

končna na božični večer, 24. decembra. To je čas, ko se ver-
niki spominjamo rojstva Jezusa in pričakujemo njegov dru-
gi prihod. To je čas, ko naj bi se tudi mi s svojim življenjem 
spomnili Jezusa in z dobrimi deli ter prijaznostjo sledili 
njegovemu zgledu. Krog venčka simbolizira novo življenje 
ter upanje, da se prenovimo. Sveče – pa ena za vsako adven-
tno nedeljo simbolizirajo luč Boga, ki prihaja na svet preko 
rojstva Jezusa. 

Frančiškovi otroci so skupaj s sestro Zaliko na svojih 
srečanjih izdelovali adventne venčke in voščilnice in jih po-
nudili v prodajo župljanom, ki so jih ponesli na svoje do-
move. G. župnik jih je na prvo adventno nedeljo blagoslovil 
pri obeh mašah.

Člani Turističnega društva Veržej pa so izdelali velik 
adventni venec, ki krasi Osterčev trg, g. župnik ga je bla-
goslovil po drugi maši. 

Miklavževanje
Sveti Miklavž je prijazen in radodaren svetnik, ki hodi s 

svojim spremstvom, obiskuje pridne otroke in jim daje da-
rila, poredne otroke pa parkeljni  kaznujejo. Tudi otroke iz 
naše župnije je v soboto, 10. decembra obiskal sveti Miklavž 
s svojim spremstvom v župnijski cerkvi. Ga. Marjeta Ivan-
čič je skupaj z otroškim pevskim zborom pripravila bogat 
in pester spremljajoči program. Otroci pa so se najbolj 
razveselili prihoda sv. Miklavža in daril, ki jih je prinesel. 
Miklavževa darila so dobili tudi pevci otroškega pevskega 
zbora in ministranti.

MOŠKI IN ŽENSKI ZAJTRK V MARIJANIŠČU

Organizator Janez Bohanec je 19. 11. na moški zajtrk v 
Marijanišče povabil Igorja Gruberja, ki je predstavil 

trimesečni odklop in pohod po planinski poti Via Alpina, 
ki povezuje planinske poti 8 držav. Po ogledu krajšega do-
kumentarnega filma so moški obiskovalci z zanimanjem 
prisluhnili Igorjevemu opisu same priprave, poti, odnosa 
do žene in sodelavcev ter njegovi spremembi. Potrebno je, 
da vsake toliko zapustimo udobje, informacije in tudi ljudi, 
s katerimi bivamo, ter se podamo v naravo in tišino. Tako 
lahko objektivno ocenimo naša razmerja in odkrivamo 
nove rešitve.

Tudi na ženskem zajtrku 3. 12., v organizaciji Jerice 
Smodej Bohanec, se je Kovačičeva dvorana Zavoda Mari-
anum Veržej krepko napolnila. Kako tudi ne, ko je svojo 
življenjsko zgodbo delila Sara Doljak, odvetnica, mediator-
ka in predavateljica. Z možem Bojanom v društvu Družina 
in življenje vodita pet zakonskih skupin. Sara izžareva izje-
mno življenjsko moč, prežeto z željo po Božji bližini. Kot 
ona sama pravi, brez tega ne bi zmogla ...
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Vse foto: arhiv Zavoda Marianum Veržej

Mladi ustvarjajo  
z rokodelci

Rokodelska učna delavni-
ca z lončarskim ateljejem 
je zaživela s polno močjo. 
To dokazuje vedno večji 
obisk šolskih skupin, ki 
si ne le ogledajo Roko-
delski center, temveč se 
aktivno vključijo v delo 
z rokodelci in tako s svo-
jimi rokami začutijo de-
lček slovenske tradicije. 
Tako so se v rokodelske 
delavnice vključevali ot-
roci iz vrtcev, kakor tudi 
srednješolci. Prihajali so 
tako s Primorske, kot tudi 
domačini. Pestrost udele-
žencev je res bila takšna, 
kakršna je naša ponud-
ba. Prepričani smo, da je 
vsak od nas odšel z novim 
doživetjem, predvsem pa 
s spoznanjem, da je v Po-
murju lepo. Veselimo se 
že pomladi in novih (šol-
skih) skupin.

NPK Lončar

V program aktivne politi-
ke zaposlovanja, ki ga iz-
vaja Zavod RS za zaposlo-
vanje, se bo vključil tudi 
Zavod Marianum Veržej. 
V Rokodelskem centru 
DUO smo sredi decembra 
začeli z izvajanjem pro-
grama izobraževanja za 
Nacionalno poklicno kva-
lifikacijo (NPK) Lončar. 
Gre za 180-urno uspo-
sabljanje, kjer kandidati 
pridobijo osnovna znanja 

in spretnosti za poklic lon-
čarja. Seveda je po izobra-
ževanju potrebna še vsaj 
enoletna praksa in aktivno 
delo, da pridobljeno zna-
nje preide tudi v spretnost. 
Vsekakor pa so rezultati iz-
vajanja takšnih usposabljanj 
dobri, saj se številni, ki so 
se vanj vključili, potrjujejo 
na svoji poslovni poti in že 
bogatijo s svojimi izdelki 
tudi prodajne police naše 
Galerije! Prepričani smo, da 
se bo tudi v tej skupini našlo 
veliko ustvarjalnih nadobu-
dnežev.

Puščenjakova dvorana 
menjava razstave

Kot že tradicionalno, je 
letošnjo Miholovo razsta-
vo, Idrijska čipka nekoč in 
danes v izdelkih Čipkar-
ske šole Idrija, zamenjala  
9. razstava slovenskih jas-
lic, otroških jaslic in jaslic 
Marije Bizjak. Čudovita 
razstava, ki nas popelje v 
bistvo božiča je na ogled  
od 2. 12. 2016 do 6. 1. 2017 
vsak dan (tudi ob nedeljah 
in praznikih) od 9.00 do 
17.00 ure. Od 7. 1. do 3. 2. 
2017 pa ob delavnikih od 
9.00 do 15.00 ure, ob so-
botah od 9.00 do 12.00 ure 
(oz. po dogovoru).  Vabljeni 
v našo družbo, z družinami 
in prijatelji.

DOGAJANJE V ROKODELSKEM CENTRU DUO VERŽEJ

Z A V O D  M A R I A N U M  V E R Ž E J
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STARE FOTOGRAFIJE GOVORIJO ...

V tokratni številki 
Fünkešnice so nam 

svoje fotografije prijazno 
odstopili gasilci iz Ba-
novcev. Prva fotografija 
prikazuje prvi gasilski 
dom in kapelico ter pro-
stovoljno gasilsko četo 
iz leta 1936. Na drugi 
fotografiji so člani pro-
stovoljne gasilske čete iz 
leta 1936 fotografirani 
nekoliko bližje, zato jih 
je mogoče tudi prepo-
znati. V zadnji vrsti od 
leve stojijo: Prelog, No-
vak, Topolnik, Nemec, 
Forjan, Topolnik, Ga-
lunder, Tkalec in Špur. 
V drugi vrsti sedijo: 
Juranovič, Skuhala, Ne-
mec, Topolnik, Prelog, 
Novak, Heric, Belec, 
Forjan. Spodaj na travi 
pa so: Novak, Juranovič 
in Skuhala.

Tretja fotografija pri-
kazuje žensko desetino 
s člani iz leta 1956. V 
zadnji vrsti iz leve stoji-
jo: Heric Janez, Šterman 
Franc, Belec Franc, Ra-
duha Franc, Prelog Janez 
in Raduha Milan. V dru-
gi vrsti z leve so: Jura-
novič Katica, Galunder 
Tilka, Juranovič Vera, 
Marinič Antonija in Be-
lec Slavka. Sedijo pa (z 
leve) Galunder Marta, 
Juranovič Mirko, Mari-
nič Franc in Prelog Ma-
rija, na travi pa ležijo (z 
leve) Novak Franc, Heric 
Ludvik in Špur Alojz.

Zapisala Ksenija Seršen

Za pomoč pri iskanju fotografij 
se zahvaljujemo ga. Jelki Kle-
ment in g. Skuhali iz Banovcev.

Dere sen jas mali bija,
te je lüšno blo,
kolca sen po hiš potaka,
varval mačkico …
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Dere sen jas mali bija,
te je lüšno blo,
kolca sen po hiš potaka,
varval mačkico …

DONACIJA ZA PGD VERŽEJ

Z letošnjim septembrom se je v trgovinah Tuš po Slove-
niji začela velika dobrodelna akcija “ZA ŽIVLJENJA 

GRE”, kjer ob vsakem nakupu določenih izdelkov kupci 
prispevate za nakup gasilske opreme. Tako želijo trgovine 
Tuš, skupaj z nekaterimi svojimi dobavitelji, pomagati PGD 
po Sloveniji, do lažjega nakupa opreme za reševanje ob 
poplavah. V soboto, 12. 11. 2016 so v Mariboru podelili že 
drugo tovrstno donacijo. Tokrat so donacijo podelili skup-
no 24 PGD, in sicer 19 PGD iz podravske regije in 5 PGD iz 
pomurske regije. Med prejemniki iz naše regije je bilo tudi 
PGD Veržej. Prejeli smo pisno potrdilo o donaciji, opremo 
pa bo razdelila GZ Slovenije naknadno. 

Bili smo presenečeni in obenem veseli, da smo bili med 
številnimi PGD iz Pomurja izbrani tudi mi. 

Mihael Kolbl, predsednik PGD Veržej

OBISK MIKLAVŽA PRI MLADIH GASILKAH 
IN GASILCIH 

December je čas, ko nas obiščejo trije dobri možje. Od-
rasli smo polni pričakovanj o tem, kaj nam bo prines-

lo novo leto, naši najmlajši pa predvsem polni pričakovanj, 
kaj jim bo prinesel kateri od treh dobrih decembrskih mož. 
Tako je v ponedeljek pozno popoldan prišel prvi dober 
mož, Sveti Miklavž. Prišel je tudi v Gasilski dom Veržej in 
skupaj s svojimi spremljevalci obiskal mlade gasilce in ga-
silke PGD Veržej. Najmlajši so ga pričakali v velikem številu 
in z veliko mero veselja, nekateri pa tudi s strahom. A ko 
je med najmlajše prišel Miklavž, je bilo eno samo veselje. 
Miklavž je imel za vse pripravljena darila, katerih so se ot-
roci seveda razveselili, na koncu pa je za spomin nastala še 
kakšna fotografija z Miklavžem. 

Po obdarovanju in fotografiranju se je Miklavž odpravil 
naprej obiskovat otroke, naši mladi gasilci pa so z veseljem 
odšli proti domu, s skupno mislijo, da je bilo lepo in nepo-
zabno.

 Mihael Kolbl, predsednik PGD Veržej

TAKTIČNA GASILSKA VAJA OB MESECU 
POŽARNE VARNOSTI

Gasilska vaja v oktobru, mesecu požarne varnosti, do-
kaz dobre organiziranosti in usposobljenosti prosto-

voljnih gasilcev v Občini Veržej
Ob mesecu požarne varnosti vsako leto potekajo števil-

ne aktivnosti preventive zagotavljanja varnosti pred poža-
ri in naravnimi nesrečami. V oktobru imajo tako gasilska 
društva po Sloveniji različne taktične gasilske vaje, kjer se 
preverja usposobljenost gasilcev. Tudi v vseh treh gasilskih 
društvih v Občini Veržej je tako. V Občini Veržej se posebej 
zavedamo, kako pomembna je opremljenost in usposoblje-
nost operativnih gasilcev. Veliko sredstev in časa namenja-
mo usposabljanju in letošnja taktična vaja je dokaz dobre 
organiziranosti in usposobljenosti gasilcev.

Letošnja taktična gasilska vaja je potekala v Bunčanih, 
na stari domačiji Gregorinčič. Vaja je bila nenapovedana na 
datum in čas. Kljub temu, se je vaje udeležilo lepo število 
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operativnih gasilcev iz PGD Veržej, PGD Banovci in PGD 
Bunčani. Poudarek letošnje gasilske vaje je bil na ogljiko-
vem monoksidu. Na sami vaji so udeleženci morali iz za-
prtega gorečega prostora rešiti ponesrečence in pogasiti 
notranji požar. Predstavniki Gasilske zveze Ljutomer, ki so 
ocenjevali gasilsko vajo, so pohvalili odziven čas izvoza na 
intervencijo, saj so vsa tri društva izvozila v roku 6 minut. 
To dokazuje dobro organiziranost in usposobljenost gasil-
cev. S takšnim odzivnim časom in z nivojem znanja, smo 
lahko več kot zadovoljni.

Požari in naravne nesreče nas opozarjajo, kako pomem-
ben člen je prostovoljna pomoč gasilskih društev v Slove-
niji. Gasilstvo v Sloveniji temelji na prostovoljstvu. Gre za 
neplačano delo, veliko krat znotraj sužbenega časa, hkrati 
pa predstavlja veliko izpostavljenost različnim nevarnostim 
na intervencijah. Kljub temu pa v Slovenji prostovoljno ga-
silstvo ni cenjeno tako, kot bi moralo biti. Namreč, premalo 
se zavedamo, da bomo tudi mi lahko kdaj potrebovali nji-
hovo nesebično pomoč.

OP Veržej se zahvaljuje družini Gregoričič, da so omo-
gočili izvedbo gasilske vaje na njihovem objektu.

Dominik Štrakl

TURNIR V KARTANJU ŠNOPSA

Člani Športnega društva Bunčani vsako leto organizi-
rajo turnir v kartanju šnopsa in tako lahko na račun 

pridejo strastni kartaši. Letos je turnir v kartanju potekal v 
soboto, 3. 12. 2016, v Gasilskem domu v Bunčanih.

Kot vsako leto, je tudi tokrat turnir bil dobro obiskan. 
Na kartanju je sodelovalo 24 tekmovalcev, ki so se po žre-
bu pomerili v dvojicah. Na letošnjem turnirju sta najdlje 
prišla Ivan Klobasa in Branko Puhar, slednji pa je na koncu 
premagal prvega in tako osvojil letošnji turnir v kartanju 
šnopsa. 3. mesto je pripadalo Marcelu Galundru, 4. mesto 
pa je osvojil Branko Vršič.

Prva štiri mesta so bila bogato nagrajena s praktičnimi 
nagradami in priznanji.             Dominik Štrakl

novoletne praznike so stekle tudi v Bunčanih. Na lansko-
letni predlog Anice Osterc, da se pred vaško kapelo splete 
in postavi adventni venec, so se vaščani Bunčan odločili, 
da adventni venec polepšajo in nadgradijo. Tako je Slavko 
Ivančič zavaril ogrodje, na katerega so spletli venec, ki ga 
krasijo štiri lepe adventne svečke. Smrekove veje je daro-
vala družina Presler Horvat, smreko pa družina Mlinarič. 
Za topel čaj, kuhano vino in tople kruhke je s svojo toplino 
poskrbela Mira Vrabl. 

Tako kot lansko leto, je tudi letos aktivnost v središču 
vasi ob postavitvi venca privabila veliko vaščanov. Vsi so 
bili mnenja, da pletenje adventnega venca mora postati tra-
dicija, ki se bo prenašala iz roda v rod. Druženje ob adven-
tnem vencu nas je opomnilo, kako pomembne so vrednote 
hvaležnosti in pristnih odnosov.              Dominik Štrakl

ADVENTNI ČAS V BUNČANIH
V Bunčanih tudi letos središče ob kapeli krasi 
adventni venec

Prišli smo v najlepši čas leta. December. Adventni čas. 
Čas, ko so naše misli usmerjene v preteklost in v prihodnost. 
V tem času se ustavimo in spomnimo preteklih dogodkov, 
dobrih in tudi tistih slabih. Namreč, življenje je spremenljiv 
niz lepih in manj lepih trenutkov. Ti pa ne bi bili toliko bolj 
veseli ali manj žalostni, če jih ne bi imeli s kom deliti. Zato 
je adventni čas, čas hvaležnosti za ljudi, ki so z nami, ko jih 
najbolj potrebujemo, in za vse tiste lepe trenutke, ki nam 
polepšajo življenje. Advent nam s svojo toplino napoveduje 
božič in novoletne praznike. Praznike novih pričakovanj, 
upanja in veselja. In tako je tudi v Bunčanih.

Priprava na advent v Bunčanih
Vaščani Bunčan se zavedajo pomembnosti adventnega 

časa in čarobnosti, ki jih ta prinaša. Priprave na božič in 
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DOBRODELNOST ZAČUTILI TUDI 
V BUNČANIH
V Bunčanih pomagali družini, ki jim je oktobra ogenj 
uničil 400 bal sena

December je čaroben čas. Čas, ko so naša mesta in vasi 
odeta v nešteto prelepih lučk. Lučk lepih misli, dobrote in 
solidarnosti. Dobrota daje življenju na tem našem čudovi-
tem planetu smisel, kvaliteto in globino. Dobrota ne išče 
zahvale, ne potrebuje hvalospevov. Potrebuje le čas, prostor 
in človeka, ki mu ponudi svojo roko pomoči. 

»Življenje ni narejeno iz želja, temveč iz dejanj 
vsakogar izmed nas.«

Na pobudo Jožeta Markoviča so v Bunčanih zbirali bale 
sena in slame za družino Stanjko iz Vogričevec, ki jim je v 
začetku oktobra ogenj ob gospodarskem poslopju uničil šo-
tor z okrog 400 okroglimi balami sena. V petek, 9. 12. 2016 
so se kmetje iz Bunčan odločili, da bo vsak daroval nekaj 
okroglih bal. Skupaj so zbrali več deset okroglih bal, ki so 
jih potem odpeljali v Vogričevce z upanjem, da poskušajo 
vsaj malo ublažiti posledice uničujočega ognja. Dobrota ni 
sirota. V življenju se na koncu vedno povrne.

»Najboljši del človekovega življenja so njegova mala, 
brezimena in pozabljena dela dobrote in ljubezni,« je nekoč 
dejal W. Wordsworth. Svet, ki se danes sooča z različnimi 
izzivi in tegobami, še kako potrebuje vrednote kot so dob-
rota, solidarnost in ljubezen ter čut za soočloveka. 

Dominik Štrakl

MOŠKA VOKALNA SKUPINA 
NA ČRNUŠKEM SEPTEMBRU

Festival Črnuški september je tradicionalni celomesečni 
dogodek, ki je sicer zelo znan v osrednji Sloveniji. Letos 

se je dogajal vse od 2.-30. septembra. Skozi cel mesec so se 
dnevno zvrstile različne delavnice - za otroke, za mlade pa 
tudi medgeneracijske delavnice, predavanja, večer plesov 
folklornih skupin, 30. 9. zvečer pa celovečerni koncert zbo-
rovske glasbe, poimenovan Zboriada. Na koncertu v Cerkvi 
Sv. Simona in Juda Tadeja je zapelo več mešanih pevskih 
zborov, oktetov in vokalnih skupin. Na povabilo idejnega 
vodje in glavnega organizatorja, gospoda Aleksandra Spa-
sića, smo tam letos zapeli tudi pevci Moške vokalne skupine 
KD Slavko Osterc Veržej. Ker prihajamo iz krajev z eksotič-
no, večini Slovencev nerazumljeno govorico, so predlagali, 
da bi se predstavili z domačimi, narečnimi pesmimi. Zato 
smo v originalni prleščini zapeli naslednje pesmi: Pozafčin, 
besedilo in glasba Peter Potočnik, Toti Verženci, besedilo 
Manko Golar, glasba Emil Glavnik, in Honga paj, besedi-
lo Marko Kočar, glasba Emil Glavnik. V akustični cerkvi, 
ki je bila napolnjena do zadnjega kotička, smo z odločno 
zapetimi pesmimi poželi velik aplavz. Sicer besedila niso 
razumeli čisto nič, kot so nam pozneje povedali nekateri 

obiskovalci, smo pa po nastopu prejemali čestitke za naše 
vesele odpete pesmi, občudovanje pa je zbudila tudi naša 
ne čisto vsakdanja starostna sestava, na katero smo ponosni 
tudi sami. 

Tatjana Rozmarič - Poštrak

VASOVANJE V DSO LJUTOMER

Zadnji letni koncert Moške vokalne skupine v mesecu 
maju je bil tematski – predstavili smo Vasovanje. In 

prav tega smo na povabilo ponovili v Domu starejših ob-
čanov v Ljutomeru, 12. oktobra 2016. Program smo neko-
liko priredili in vanj vpletli tudi zaposlene in varovance. 
Slednji se podobnih večerov iz svojih mladih dni še živo 
spominjajo. Verjetno so nam tudi zato prisluhnili še z ve-
čjim veseljem in radostjo, z drobno solzo v očesu pa skupaj 
z nami zapeli tudi nekaj pesmi. Ure, preživete v ljutomer-
skem domu, nas vedno ganejo in se nas globoko dotaknejo. 
Naša srca napolnijo z mirom in tiho srečo, in vsakič znova 
si zatrdimo, da bomo tja še šli prepevat.

Tatjana Rozmarič - Poštrak

KONCERT TAMBURAŠKE SKUPINE 

Tamburaška skupina Veržej, ki deluje pod okriljem Kul-
turnega društva Slavko Osterc Veržej, je v petek, 28. 

oktobra, v dvorani Doma kulture v Veržeju, pripravila kon-
cert.

Skupina, ko jo sestavljajo Niko Mladenovič, Nina Mla-
denovič, Katja Ferenc, Bojan Ferenc, Tadeja Pevec, Iztok 
Dolamič, David Duh in Aljaž Ferenc, vodja skupine,  je šte-
vilno zbrano občinstvo navdušila z izborom priredb sloven-
skih ljudskih, narodno-zabavnih, dalmatinskih, slavonskih, 
slovenskih zabavnih skladb ter z odlično vokalno in instru-
mentalno izvedbo. Koncert je vsebinsko zelo lepo zakrožil 
Andrej Mernik.

Kot gostje so nastopili Mladi Pomurci, skupina mladih 
glasbenikov, ki se s svojimi skladbami uveljavljajo na doma-
čih festivalskih odrih, kjer žanjejo številne uspehe.

Damjana Ferenc
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JUBILEJNI 10. VEČER FOLKLORE 
FS LEŠČEČEK

V soboto, 26. 11. 2016, se je v Kulturnem domu Veržej 
odvijal jubilejni 10. Večer folklore, ki smo ga je prip-

ravili člani Folklorne skupine Leščeček. Ponovitev koncerta 
se je že šesto leto zapored, prvič pred razprodano dvorano, 
odvila 10. 12. 2016, v Domu kulture v Ljutomeru. Folklorni-
ki, ki delujemo znotraj KD Slavko Osterc Veržej, smo letoš-
nji letni koncert poimenovali preprosto, a zgovorno »Naših 
prih deset …«. Tako je bil letošnji koncert malce drugačen, 
saj smo v središče zgodbe večera postavili ogledalo sebi 
in svojemu delu. Plesalci in pevci, znotraj društva namreč 
deluje tudi sekcija Vokalna skupina Leščeček, smo se tako 
predstavili s kar šestimi postavitvami, ki so vse po vrsti bile 
predstavljene tudi na državnih srečanjih odraslih folklornih 
skupin, ki jih organizira Javni sklad za kulturne dejavnosti. 
Na začetku večera smo se poklonili prvi umetniški vodji, 
Alenki Belec, ki je skupino vodila prvih pet let. S postavi-

tvijo »Bika na türen«, katere avtorica je, smo Leščečki začeli 
pohod na državna srečanja. Umetniško vodenje skupine je 
nato prevzel član Marko Rus, ki začeto delo uspešno na-
daljuje. Tako so nastale postavitve »Sem hodil k dekleti«, 
»Kak je hlopec deklo süka«, »Smo trlje bile«, »Mladga fanta 
pod odejo« in »Prleško gostüvaje«. Vsaka postavitev je po 
svoje zanimiva in nosi zgodbo naših ljudi, prleško dedi-
ščino. Domača ljudska pesem, plesi in kostumska podoba 
našo predstavitev na odru zaokroži v celoto – ki jo cenijo 
tako strokovnjaki s folklornega področja, kakor tudi občin-
stvo. Tem postavitvam smo dodali še kratko in zanimivo 
predstavitev malce bolj sodobnejšega časa, saj smo v jubi-
lejnem letu bogatejši tudi za nove obleke, ki predstavljajo 
oblačilno dediščino Prlekije takoj po drugi svetovni vojni.

Letošnji veržejski koncert so obogatili tudi člani Aka-
demske folklorne skupine France Marolt iz Ljubljane, ki 
so se predstavili z dvema postavitvama, »Rateški plesi« in 
»Plesi ljubljanskega predmestja«. Avtor obeh postavitev je 
starosta slovenske folklore, gospod Mirko Ramovš, ki je 
prav tako bil prisoten na jubilejnem koncertu. V Ljutomeru 
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KD Slavko Osterc Veržej
Folklorna skupina »LEŠČEČEK«

vabi na

2 .  L E Š Č E Č K O V  P L E S ,
ki se bo odvijal v soboto, 4. marca 2017, 

v Termah Banovci.

Za ples bo poskrbel ansambel Opoj, 
za prijetno vzdušje pa člani FS Leščeček!

Prijave in rezervacije na telefonu 
041/877-853 (Jasmina), 

oziroma pri članih FS LEŠČEČEK.

ZAČETEK LIGE V ELEKTRONSKEM 
PIKADU

Bunčke cvrle so zakorakale v novo sezono 
Občinske lige Občine Križevci v elektronskem 
pikadu

Začel se je prvi del nove sezone druge lige v elek-
tronskem pikadu, ki že nekaj lep poteka pod vod-

stvom Športne zveze Križevci. Letošnja sezona se za 
Bunčke cvrle ni začela po pričakovanjih, saj so v štirih 
odigranih tekmah zabeležili tri poraze in en neodločen 
izid.

V letošnji sezoni za ekipo elektronskega pikada iz 
Bunčan pod vodstvom Sebastjana Šumaka nastopajo 
še Boštjan Osterc, Mitja Ledinšek, Stanko Vršič, Mirko 
Šrajner in Andrej Stanjko.     Dominik Štrakl

ŠD BUNČANI JESENSKI PRVAKI MLMN 
KRIŽEVCI

Nogometaši Športnega društva Bunčani bodo v 
spomladanski del sezone zakorakali z najvišjega 
mesta

V prejšnji številki Fünkešnice smo poročali, da je 
člansko moštvo Športnega društva Bunčani po petih 
odigranih krogih tekmovanja v Medobčinski ligi male-
ga nogometa na travi, ki poteka pod vodstvom Športne 
zveze Križevci, še neporaženo. In tako je tudi bilo do 
zadnjega kroga jesenskega dela tekmovanja. Za nogo-
metaše ŠD Bunčani se je polovica letošnje sezone kon-
čala sanjsko, saj do zadnje tekme niso poznali poraza. 
Po enajstih odigranih krogih so zabeležili 10 zmag in 
1 poraz.

Derbi privabil veliko število nogometnih 
navdušencev

Zadnja tekma jesenskega dela je v Bunčane priva-
bila veliko število nogometnih navdušencev, ki so si 
želeli ogledati derbi med prvo in drugo uvrščeno ekipo 
ŠD Ključarovci. Želja domače ekipe in njenega strate-
ga, Boštjana Osterca, je bila, da še povečajo prednost 
na lestvici. Po dobrem začetku tekme in vodstvu 2:0, so 
domači na koncu z rezultatom 3:4 morali priznati po-
raz in nogometašem iz Ključarovec čestitati za zmago. 
Kljub porazu na zadnji tekmi pa ŠD Bunčani ostajajo 
na prvem mestu s štirimi točkami prednost in se tako v 
naslednjo sezono podajajo z lepo popotnico.

V ekipi vlada velika enotnost in motiviranost: 
»Lepo je biti v takšni slačilnici. Že dolgo ni bilo takšne-
ga vzdušja.«

Ker nas je zanimalo, kaj prispeva k takšnim odlič-
nim rezultatom, smo se za izjavo obrnili na kapetna 
ekipe Alexa Kodba, ki jo objavljamo v celoti.

pa so se nam pridružili člani Akademske folklorne skupine 
Študent iz Maribora, ki so se prav tako predstavili z dvema 
postavitvama omenjenega Mirka Ramovša, in sicer so za-
plesali »Plese Mežiške doline »Cvrča« in »Plesi Zgornjega 
Posočja«

V Veržeju smo člani FS Leščečk iz rok vodje območne 
izpostave JSKD, gospe Mire Rebernik Žižek, prejeli še Ma-
roltove značke. 

Tako smo srebrne Maroltove značke prejeli MARKO 
RUS, MATEJA ŽALIK RUS, DARJA RUS, DANIJELA 
RUS, KLARA JEREBIC, IVAN KUHAR, MATEJ BABIČ, 
BOŽIDAR ŠTIBERC in DAVOR RUS, bronaste pa BO-
ŠTJAN LUBI, JASMINA LUBI, JOŽICA VOHAR, SANJA 
KOVAČIČ, MATEJ CUPAR, DARKO KOSI, SIMON MA-
ROŠA, MELANI KOROŠEC in BOJAN ŠERUGA.

Ivan Kuhar
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»Kot kapetan ŠD Bunčani, bi se rad najprej zahvalil 
predsedniku Jožetu Tušaku in vsem soigralcem za zaupanje 
kapetanskega traku. V klubu sem od malih nog in v čast mi 
je, da lahko pomagam klubu iz domače vasi do različnih 
uspehov.

V zadnjih letih smo ŠD Bunčani uspešno nastopali v 
ligi, kjer smo se zmeraj gibali pri vrhu lestvice. Na zaključ-
nih turnirjih Medobčinske lige malega nogometa na travi 
Križevci in raznih poletnih turnirjih v okolici pa niso izos-
tale niti lovorike. Osvajali smo tudi prva mesta, je pa manj-
kala pika na i. Prvo mesto v ligi. Dolgo časa je preteklo od 
tovrstnih uspehov in današnja generacija se le tega bežno 
spominja.

No, sezona 2016/2017 pa je povsem druga zgodba. V 
ekipi, kjer v zadnjih letih igrajo predvsem domači igralci, 
se je ustvarila edinstvena klima. V ekipo je prišlo nekaj po-
sameznikov – prijateljev, ki so dodali pozitivno in zmago-
valno energijo. Tako dobrega vzdušja že dolgo ni bilo. Od 
prijateljskih tekem pred sezono, preko prvih krogov lige in 
do konca jesenskega dela sezone smo postali KOLEKTIV v 
pravem pomenu besede. Lepo je biti v slačilnici, kjer diha-
mo in garamo eden za drugega.

Prvih deset krogov smo ŠD Bunčani premagali prav vse 
ekipe, kar je bil neverjeten niz neporaženosti. Z naskokom 
smo bili vodilna ekipa lige. Iz tekme v tekmo je na »Trate« 
prihajalo vse več ljudi, predvsem domačinov, kar nam je da-
jalo še več moči in zagona za dvoboje. Na koncu koncev se 
nogomet igra za gledalce in mi smo jih razveseljevali. Nato 
je prišel zadnji krog jesenskega dela in derbi proti drugou-
vrščeni ekipi lige – ŠD Ključarovci. Ob igrišču se je zbralo 
veliko nogometnih navdušencev, ki so bili priča odličnemu 
dvoboju in napeti tekmi. Zmagali so gostje in se ŠD Bun-
čani nekoliko približali na lestvici, a domača ekipa si je še 
pred to tekmo zagotovila naslov jesenskega prvaka. 

Naš cilj je jasen. Osvojitev prvaka lige. Prav vsi v ekipi 
se bomo trudili na vso moč, da po dolgih letih pripeljemo 
tako želeni pokal tudi v Bunčane. In namenili in posvetili 
ga bomo predvsem eni osebi. Osebi, ki je vložila veliko časa 
in energije v klub ter se še vedno nesebično trudi za uspehe 
in odlične pogoje igralcev, Jožetu Tušaku.

Nogomet ni samo igra, je marsikaj več. In ko nas to ne-
kaj več združuje, smo lahko najboljši!«

Končni cilj je prvo mesto
Po uspehu v prvi polovici tekmovanja, kot ga še v Bun-

čanih ni bilo, pričakovanja za konec sezone ostajajo viso-
ka. Če se je po končani lanski sezoni, cilj prvo mesto zdel 
nerealen, letos ni tako. Osredotočenost nogometašev bo v 
nadaljevanju sezone na ohranitev prednosti in na koncu 
osvojitev naslova prvakov Medobčinske lige malega nogo-
meta Križevci.              Dominik Štrakl

DOGAJANJA V ŠD NK VERŽEJ

Rezultati jesenskega dela ekip, katere nastopajo na dr-
žavnem nivoju (člani, mladinci, kadeti in starejši deč-

ki) v jesenskem delu sezone niso bili v skladu s pričakovanji 
vodstva kluba pred začetkom prvenstev.

Članska ekipa je jesenski del prvenstva v 2. SNL kon-
čala na slabem, devetem  mestu. V poletnem prestopnem 
roku je ekipo iz različnih razlogov zapustilo osem kvalite-
tnih igralcev. S težavo skrpana ekipa ni bila konkurenčna 
za igranje na nivoju 2. SNL, ki je v jesenskem delu doživela 
glede na  sezono 2015/16 precejšnje spremembe. V prvo 
ligo sta se namreč uvrstili ekipi Aluminija in Radomelj, 
izpadli pa Krka in Zavrč. Skozi kvalifikacije sta se v dru-
goligaško druščino uvrstili ekipi Brežic ter Brd, izpadla pa 
sta Šenčur ter Tolmin. Med prvenstvom je iz lige izstopil 
še Zavrč. Slabi rezultati so privedli do zamenjave trenerja, 
Zlatka Gaborja je zamenjal Marko Lešnik iz Maribora. V 
bližajočem se prestopnem roku je želja kadrovska sanacija 
ekipe, kar bi privedlo do željenega obstanka v drugoligaški 
druščini. Liga se namreč v sezoni 2016/17 širi iz desetih na 
šestnajst ekip, kar bo pripomoglo k večji razpoznavnosti ter 
dvigu obiska tekem.

Kadetska in mladinska ekipa v tej sezoni nastopata v 
2.SKL/SML vzhod. Kadeti imajo za sabo soliden jesenski 
del sezone. Mladinsko ekipo je glede na sezono prej zapus-
tilo devet odličnih igralcev, kar ima za posledico tudi slabe 
rezultate. Cilj v letošnji sezoni je uvrstitev v zgornji del le-
stvice.

Selekcija U-15 je na lestvici 1. lige na solidnem osmem 
mestu, z možnostjo izboljšanja rezultatov v spomladan-
skem delu sezone. V tekmovanju NIKE Super cup so se 
uvrstili med najboljših osem ekip v Sloveniji. 

V mesecu juniju je bila ustanovljena Nogometna šola, ki 
jo organizacijsko vodi direktor g. Stanko Zver, za strokovni 
del pa je odgovoren g. Zoran Cirkvenčič.

Veseli nas tudi veliko število igralcev v mlajših selekcijah 
(od U-7 do U-13), katere vodijo mladi perspektivni trenerji.

Na infrastrukturnem področju pa je največja pridobitev 
avtomatsko zalivanje travnate površine glavnega igrišča.

Dušan Magdič
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 2. SLOVENSKA ČLANSKA NOGOMETNA LIGA,  
SEZONA 2016/17, JESEN
REZULTATI NK FARMTECH VERŽEJ
 Krog Domači : Gosti Rezultat

 01. Farmtech Veržej  - Krka 0:4
 02. Zavrč- Farmtech Veržej  5:1
 03. Farmtech Veržej - Triglav 0:4
 04. Dob - Farmtech Veržej 0:0
 05. Farmtech Veržej - Drava 1:2
 06. Brda - Farmtech Veržej 0:0
 07. Farmtech Veržej - Zarica 3:1
 08. Ankaran - Farmtech Veržej   3:0
 09. Farmtech Veržej - Brežice 3:1
 10. Krka - Farmtech Veržej 3:0
 11. Farmtech Veržej - Zavrč 1:1
 12. Triglav - Farmtech Veržej  0:0
 13. Farmtech Veržej - Dob 0:3
 14. Drava - Farmtech Veržej 2:1
 15. Farmtech Veržej - Brda 0:1
   

LESTVICA
 Klub Tekme Z N P Goli Točke

1. Triglav 14 12 1 1 34:9 37
2. Dob 14 10 3 1 39:11 33
3. Ankaran 15 10 1 4 32:17 31
9. Farmtech Veržej 14 2 3 9 10:30 9
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 1. SLOVENSKA KADETSKA LIGA,  
SEZONA 2016/17, JESEN
REZULTATI NK FARMTECH VERŽEJ
 Krog Domači : Gosti Rezultat

 01. Farmtech Veržej - Jarenina 3:1
 02. Mura - Farmtech Veržej  1:2
 03. Farmtech Veržej - Drava 0:0
 04. Dravinja - Farmtech Veržej 4:1
 05. Farmtech Veržej - Bistrica 1:4
 06. Brežice - Farmtech Veržej 1:1
 07. Farmtech Veržej - Maribor Tabor 5:0
 08. Farmtech Veržej - Zavrč 2:0
 09. Malečnik - Farmtech Veržej  1:4
 10. Jarenina - Farmtech Veržej 6:0
 11. Farmtech Veržej - Mura 1:1
 12. Drava - Farmtech Veržej 2:1
 13. Farmtech Veržej - Dravinja 0:1
 14. Bistrica - Farmtech Veržej 1:4
 15. Farmtech Veržej - Brežice 4:1

LESTVICA
 Klub Tekme Z N P Goli Točke

1. Mura 15 11 2 2 41:12 35
2. Drava 15 11 2 2 41:14 35
4. Farmtech Veržej 15 7 3 5 29:25 24

1. SLOVENSKA LIGA STAREJŠIH DEČKOV U-15, 
SEZONA 2016/17, JESEN
REZULTATI NK VIPOLL VERŽEJ
 Krog Domači : Gosti Rezultat

 01.  Vipoll Veržej - Celje 0:3
 02.  Vipoll Veržej - Dravinja 6:2
 03.  Dravograd - Vipoll Veržej  1:3
 04.  Vipoll Veržej - Gerečja Vas Hajdina 2:0
 05.  Aluminij - Vipoll Veržej 2:0
 06.  Drava - Vipoll Veržej 1:1
 07.  Vipoll Veržej - Krško 0:2
 08.  Šampion - Vipoll Veržej 4:0
 09.  Vipoll Veržej - Šmartno 4:0
 10.  Maribor - Vipoll Veržej 2:0
 11.  Vipoll Veržej - Rudar 2:0
 12.  Bistrica - Vipoll Veržej 1:0
 13.  Vipoll Veržej - Mura 1:0
 14.  Celje - Vipoll Veržej 4:0

LESTVICA
 Klub Tekme Z N P Goli Točke

1. Maribor 15 15 0 0 76:5 45
2. Aluminij 15 13 1 1 47:5 40
8. Farmtech Veržej 14 6 1 8 19:22 19

 1. SLOVENSKA MLADINSKA LIGA,  
SEZONA 2016/17, JESEN
REZULTATI NK FARMTECH VERŽEJ
 Krog Domači : Gosti Rezultat

 01. Farmtech Veržej - Jarenina 2:1
 02. Mura - Farmtech Veržej  3:1
 03. Farmtech Veržej - Drava 1:2
 04. Dravinja - Farmtech Veržej 5:0
 05. Farmtech Veržej - Bistrica 1:0
 06. Brežice - Farmtech Veržej 1:0
 07. Farmtech Veržej - MB Tabor 1:2
 08. Farmtech Veržej - Zavrč 2:0
 09. Malečnik - Farmtech Veržej  0:1
 10. Jarenina - Farmtech Veržej 4:2
 11. Farmtech Veržej - Mura 1:3
 12. Drava - Farmtech Veržej 0:0
 13. Farmtech Veržej - Dravinja 1:2
 14. Bistrica - Farmtech Veržej 2:0
 15. Farmtech Veržej - Brežice 0:5

LESTVICA
 Klub Tekme Z N P Goli Točke

1. Mura 15 9 1 5 36:22 28
2. Jarenina 15 8 4 3 40:32 28
9. Farmtech Veržej 15 4 1 10 13:30 13

SKUPNA LESTVICA PO 15. KROGIH
Klub Tekme Z N P Goli Točke

1. Mura 30 20 3 7 77:34 63
2. Drava 30 15 6 9 66:55 51
8. Farmtech Veržej 30    11 4 15 42:55 37
 

U-15
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9. RAZSTAVA SLOVENSKIH JASLIC, OTROŠKIH JASLIC  
IN JASLIC MARIJE BIZJAK 

Ogledate si jo lahko v času od 2. 12. 2016 do 6. 1. 2017 vsak 
dan (tudi ob nedeljah in praznikih) od 9.00 do 17.00 ure,  

od 7. 1. do 3. 2. 2017 pa ob delavnikih od 9.00 do 15.00 ure, 
ob sobotah od 9.00 do 12.00 ure (oz. po dogovoru).  

Vabljeni v našo družbo, z družinami in prijatelji.

Del Božične Prlekije je tudi 
PREDSTAVA BOŽIČNA NOČ 

PRI IVANOVEM IZVIRU NA RAZKRIŽJU. 
Vabljeni na predstavi, ki bosta na sveti večer, v soboto, 
24. 12. 2016 ob 19. uri in v soboto, 7. 1. 2017, ob 18. uri.

2016/17
Prlekija

bozicna

Foto Sara Vinkovič
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Vabljeni na BOŽIČNI KONCERT, 
ki bo pred gasilskim domom Banovci v ponedeljek, 
26. 12. 2016 ob 19.00 uri, v organizaciji PGD Banovci.

Naj vam božične praznike popestri Božična Prlekija 2016-17.

BOŽIČNA VAS V NASELJU BANOVCI 
je na ogled od 11. 12. 2016 do 6. 1. 2017. 

V letošnji projekt se je vključilo kar 48 jaslic, ki jih z 
animacijo Term Banovci obiskovalci tudi ocenjujejo. Ob 

večerih pa dogajanje ob gasilskem domu Banovci obogatijo 
tudi stojnice lokalnih ponudnikov, člani PGD Banovci pa 

obiskovalce ogrejejo tudi s čajem in kuhančkom.

Foto Damir Skuhala


